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Verontschuldigd

GEMEENTE VAN WATERMAAL-BOSVOORDE

GEMEENTERAAD VAN 17 SEPTEMBER 2019 

REGISTER

 
Cécile Van Hecke, Voorzitter ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye, Cathy Clerbaux, Marie-
Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Schepenen ;
Philippe Desprez, Jan Verbeke, Jos Bertrand, Tristan Roberti, David Leisterh, Sandra Ferretti, Laurence
Dehaut, Eric Godart, Gabriel Persoons, Martin Casier, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Rachida
Moukhlisse, Félix Boudru, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Victor Wiard,
Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Alexandre Dermine, Aurélie SAPA FURAHA, Christine Roisin, Gemeenteraadsleden.

Opening van de zitting om 20:00

OPENBARE ZITTING
 

Secretariaat
 

Mededelingen.

De burgemeester, Olivier DELEUZE deelt aan de vergadering het overlijden van M. Fernand
ROSSIGNOL mee. Hij vermeldt zijn loopbaan als gemeente mandataris. Philippe DESPREZ brengt hem
eveneens hulde. Vervolgens neemt de vergadering een minuut stilte in acht.

26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Ontslag van een gemeenteraadslid.

De Gemeenteraad,
Gezien het schrijven van 21 augustus 2019 waardoor Mijnheer Alain WIARD ontslag indient van zijn
mandaat van raadslid;
NEEMT AKTE
van het ontslag van Mijnheer Alain WIARD.

De Raad neemt akte.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.
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Geldigverklaring van de geloofsbrieven, eedaflegging en aanstelling van een gemeenteraadslid.

De Gemeenteraad,
Gezien het schrijven van 21 augustus 2019 waardoor Mijnheer Alain WIARD ontslag indient van zijn
mandaat van raadslid;
Gezien aldus moet worden overgegaan tot het onderzoek van de geloofsbrieven van het opvolgend lid dat
in aanmerking komt op de lijst 1 van de op 14 october 2018 verkozen kandidaat, dewelke verkiezing
geldig verklaard werd door het rechtscollege op 26 november 2018;
Gelet op de samengevoegde wette op de gemeenteraadsverkiezingen;
Aangezien Mevrouw Mireille RENARD, eerste opvolgster heeft met haar brief van 23 augustus 2019 dat
zij zich terugtrekt;
Aangezien Mijnheer Victor WIARD, tweede opvolger, geboren te Etterbeek op 05.10.1990 gedomicilieerd
Ooienstraat 97 te 1170 Watermaal-Bosvoorde;
Gezien belanghebbede 203 stemmen behaalde op 14.137 geldige stembiljetten van de verkiezing van 14
october 2018;
Gezien hij rich in geen enkel geval van de door de wet voorgezine onverkiezbaarheid van funktie of
wegens verkiesbaarheidsvoorwaarden bleef vervullen;
BESLUIT
De geloofsbrieven van Mijnheer Victor WIARD in hoedanigheid van Gemeenteraadslid zijn geldig
verklaard en betrokkene wordt uitgenodigd de eed af te leggen;
Hij is geroepen om onmiddelijk in funktie te treden en zal het mandaat van Mijnheer Alain WIARD
beëindigen;
Mijnheer Victor WIARD wordt ingeleid en legt volgende eed af : "Ik zweer getrouwheid aan de Koning,
gehoorzaamheid aan de grondwet en aan de wette van de Belgische Volk".
Hij wordt dientegevolge aangesteld verklaard.

De Raad neemt akte.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Goedkeuring van de minuten van de gemeenteraadzitting van 25/06/2019.

Registre NL suivra envoyé le 27/08 à la traductrice.

De Raad keurt het register.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Goedkeuring van de peterschapsovereenkomst CisdEM tussen het gemeentebestuur van
Watermaal-Bosvoorde en de “VUB” en “ULB” betreffende een onderzoeksproject over het bestuur
van de toekomst.

De Gemeenteraad,
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Gezien de beslissing van het Schepencollege van 18/02/2019 betreffende de deelname van het
Gemeentebestuur als "institutionele sponsor" aan verschillende Innoviris-projecten van het type
"anticiperen" met betrekking tot het bestuur van de toekomst;
Rekening houdend met het project "Citizens, science and democracy: from participation in science to
participation in environmental governance" (CiSDem) onder leiding van de VUB en de ULB, dat door het
Gewest werd geselecteerd;
Gezien het peterschapsovereenkomst tussen de gemeente en de VUBen de ULB;
Op voorstel van het Schepencollege;
 
BESLUITEN
keurt de peterschapsovereenkomst tussen de gemeente en de VUB en de ULB met betrekking tot het
LoIUsE-project goed.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Overheidsopdrachten (van 11/06/2019 tot en met 28/08/2019 ) - Mededeling aan de Gemeenteraad
van de besluiten genomen door het College krachtens artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe
Gemeentewet.

De Gemeenteraad,
Gelet op de Wet van 17 juni 2016 betreffende de overheidsopdrachten ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in de
klassieke sektoren en latere wijzigingen ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten en latere wijzigingen, inzonderheid het Koninklijk Besluit van 22 juni 2017 ;
Gelet op artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, zoals gewijzigd bij de
ordonnanties van 17 juli 2003, 9 maart 2006, 11 juli 2013 en 27 juli 2017 ;
Op voorstel van het Schepencollege ;
BESLIST
De volgende beraadslagingen van het College, betreffende overheidsopdrachten, genomen bij toepassing
van artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet voor kennisneming aan te nemen, zoals
hieronder opgesteld :
 
College van 17/06/2019
 

Dienst Onderwerp

Overheidsopdrachten

Aankoop van meubilair voor HR-dienst – Overheidsopdracht van beperkte
waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 131/741-51 –
Geraamd bedrag : 3.800,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag :
1.340,68 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1.350,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

 
College van 24/06/2019
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Dienst Onderwerp

Openbare
Werken

School "Les Cèdres" - Herstelling van dakken uit zinc - Goedkeuring lastvoorwaarden
en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van de Nieuwe gemeentewet - Artikel
: 7221/724-60 - Bedrag : 40.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget: 2019.

Openbare
Werken

Aankoop van stadsmeubilair (fietsbeugels) – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 421/741-52 – Geraamd bedrag : 6.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 6.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 6.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare
Werken

Aanleggen van doorlatende wegen in tuinwijken "Logis-Floréal" - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van de Nieuwe
gemeentewet - Artikel : 421/732-60 - Bedrag : 44.000,00 euros B.T.W. inbegrepen -
Budget: 2019.

 
 
College van 01/07/2019
 

Dienst Onderwerp

Overheidsopdrachten

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : kasten en kledingkasten – Goedkeuring plaatsingsprocedure :
samenvattende lijst van overheidsopdrachten van beperkte waarde door een
aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikels :
FFF/741-51 – Bedrag : 4.800,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting :
2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : bureaus, retourelement en ladeblokken – Goedkeuring
plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van overheidsopdrachten van
beperkte waarde door een aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3
van de NGW – Artikels : FFF/741-51 – Geraamd bedrag : 14.780,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : bureaustoelen en bank – Goedkeuring plaatsingsprocedure :
samenvattende lijst van overheidsopdrachten van beperkte waarde door een
aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikels :
FFF/741-51 – Geraamd bedrag : 7.600,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : klaptafels en vergaderingstafels – Goedkeuring
plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van overheidsopdrachten van
beperkte waarde door een aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3
van de NGW – Artikels : FFF/741-51 – Geraamd bedrag : 3.300,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.
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Openbare Werken

Kinderkribbe Gilson - 2 aircoolers voor slaapzalen (ONE) –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 84401/744-51 – Geraamd bedrag : 1.000,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 784,55 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 800,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Verkeersignalisatie – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 423/741-52 – Geraamd
bedrag : 3.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 2.413,77
euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 2.650,00 euros – Budget
: 2019.

 
College van 08/07/2019
 

Dienst Onderwerp

Overheidsopdrachten

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de
diensten : Samovar, koffiezetapparaten en waterkokers – Goedkeuring
plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van overheidsopdrachten van
beperkte waarde door een aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3
van de NGW – Artikels : FFF/744-98 – Bedrag : 610,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Begroting : 2019.

 
College van 22/07/2019
 

Dienst Onderwerp

Onderwijs

Aankoop van een bureau en een bureaustoel voor de school La Sapinière en een
bureaustoel voor de school la Futaie – Overheidsopdracht van beperkte waarde –
Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7221/741-51 – Geraamd bedrag : 1.200,00
euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 1 067,22 euros B.T.W. inbegrepen –
Bedrag vast te leggen : 1 070,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Onderwijs

Aankoop van kapstokken voor de school Les Coccinelles – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7210/744-98 – Geraamd
bedrag : 1 000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 798,60 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 800,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting :
2019.

Onderwijs

Aankoop van schoolborden voor de school Les Coccinelles – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7210/744-98 – Geraamd
bedrag : 1.200,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 1.040,60 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1.045,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting :
2019.
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Onderwijs

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de diensten :
paperboard, schoolborden en mobielen garderoberekken – Goedkeuring
plaatsingsprocedure : samenvattende lijst van overheidsopdrachten van beperkte
waarde door een aanvaarde factuur – Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW –
Artikel : 7210/744-98 – Geraamd bedrag : 3 020,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Begroting : 2019.

 
College van 29/07/2019
 

Dienst Onderwerp

Ruimtelijke
ordening

Sportieve Agora "Le Logis" - Goedkeuring van de voorwaarden en van de
gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van de Nieuwe Gemeentewet - Artikel
: 764/725-60 - Bedrag : 120.000,00 euro BTW inbegrepen - Budget : 2019.

 
College van 19/08/2019
 

Dienst Onderwerp

Onderwijs

Aankoop van een valmat, een minitrampoline en een basketdoel voor de school le
Colibri - Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 7210/744-98 – Geraamd bedrag : 400,00 € euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 336,74 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 340,00
euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Onderwijs

Aankoop van diverse leveringen die beantwoorden aan de behoeften van de diensten :
gymnastiek uitrustingen voor lagerscholen – Goedkeuring plaatsingsprocedure :
samenvattende lijst van overheidsopdrachten van beperkte waarde door een aanvaarde
factuur – Toepassing van artikel 234 §3 van de NGW – Artikel : 7221/744-51 –
Geraamd bedrag : 2 300,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Onderwijs

Installatie van een multifunctioneel speeltuig en van een klein huisje in de school
‘Coccinelles’ – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikel: 7210/725-60 – Geraamd bedrag: 20.000,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag: 16.578,78 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te
leggen: 16.600,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget: 2019.

Openbare
Werken

Kinderkribbe "Les Roitelets" - Plaatsing van elektromagneet op deuren van
goederenliften – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikel : 84402/724-60 – Geraamd bedrag : 4.900,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 4.451,59 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te
leggen : 4.896,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare
Werken

Sportwarrande der Drie Linden - Sporthal - vervanging van nooddeuren - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van de Nieuwe
gemeentewet - Artikel : 764/724-60 - Bedrag : 53.845,00 euros B.T.W. inbegrepen -
Budget: 2019.
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Mobiliteit

Gewestelijk ondersteuning van de gemeentelijke mobiliteit acties – Aankoop van
fietsboxen -Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikel : 421/741-52 – Geraamd bedrag : 22.000 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 19.893,71 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te
leggen : 22.000 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Mobiliteit

Gewestelijk ondersteuning van de gemeentelijke mobiliteit acties – Aankoop van
Fietsbeugels -Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en
236 van de NGW – Artikel : 421/741-52 – Geraamd bedrag : 1700 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 1548,80 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te
leggen : 1700 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Cultuur

Aankoop van een openluchtpodium voor de concerten van de Dienst Cultuur –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 137/744-98 – Geraamd bedrag : 1.200 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 1.194 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1.200 euros
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

 
College van 26/08/2019
 

Dienst Onderwerp

Openbare
Werken

Kinderkribbe Gilson - Plaatsing van een ventilatie in het dak – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 84401/724-60 – Geraamd
bedrag : 750,00 euros euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 459,80 euros euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 500 euros B.T.W. inbegrepen – Budget :
2019.

Openbare
Werken

School "Les Aigrettes" - Wederopbouw van de onstabiele schoorsteen –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning
van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
7210/724-60 – Geraamd bedrag : 14.000,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 11.225,40 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
12.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

 
 
 

De Raad neemt kennis.

CE 24/06/2019 : Jos BERTRAND demande si ce marché concerne la cession des voiries du Floréal.
Marie-Noëlle STASSART confirme qu’il s’agit d’un marché visant à la création de voiries perméables au
Floréal, ce qui implique un système de recueil et d’évacuation des eaux.
Florence LEPOIVRE demande où en est la création d’un groupe de travail chargé de proposer une charte
sur les marchés publics.
Odile BURY indique que le dossier progresse avec le service des Finances et qu’une trame sera proposée
aux conseillers dès qu’elle sera prête. Elle ne souhaite cependant pas donner une indication précise de
délai.
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SC van 24/06/2019: Jos BERTRAND vraagt of deze markt de overdracht van de wegennetten van Floréal
betreft.
Marie-Noëlle STASSART bevestigt dat het om een markt gaat met het oog op de oprichting van
waterdoorlatende wegennetten in Floréal dat een verzameling en een evacuatie systeem van de wateren
impliceert.
Florence LEPOIVRE vraagt hoever het staat met de oprichting van een werkgroep belast met een voorstel
van handvest op de Overheidscontracten.
Odile BURY deelt mede dat het dossier met de dienst van Financiën vooruitgaat en dat een stramien zal
voorgesteld worden aan de raadsleden zodra het zal klaar zijn. Zij wil echter geen nauwkeurige aanwijzing
van termijn geven.

 

 

 

Administratieve boetes - Gemeenschapswachters
 

Wijziging van het algemeen politiereglement

De Gemeenteraad,
Gelet op de nieuwe gemeentewet en in bijzonder de artikelen 117,119bis en 135§2;
Gelet op de wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve boetes;
Gelet op de noodzaak om de procedure voor gebruik van de aanplakborden aanwezig op het
gemeentegrondgebied te vervolledigen ;
Besluit:
Om art.29 op de volgende manier te wijzigen:
Art. 29.
§2. In derogatie van § 1, wordt de aanplakking van een affiche zonder voorafgaande vergunning toegestaan
om culturele, sociale of sportieve activiteiten aan te kondigen.Men mag alleen op de vaste panelen die
door het college van de Burgemeester en Schepenen worden aangewezen plakken, met het oog hierop, en
over verkiezingsborden na de sluiting van de stembureaus. Geen enkele reclame van commerciële aard
wordt op deze panelen toegestaan.
 
§3. In derogatie van § 1, wordt de aanplakking van een affiche zonder voorafgaande vergunning aan de
particulieren, groeperingen en verenigingen van inwoners toegestaan of die hun zetel in de betrokken wijk
hebben, alsook aan het gemeentebestuur, om informaties of actuele gebeurtenissen aan te kondigen
betreffende het leven van de wijk (wijk feest, activiteit die in de wijk, plaatsvindt, verloren huisdier of om
weg te geven, goederenverkeer of diensten, rubriekadvertenties, enz), alleen op de vaste panelen die door
het College van de Burgemeester en Schepenen worden aangewezen, met het oog hierop. De aanplakking
is vrij, maar beperkt tot maximum een blad van formaat A4 per onderwerp. Geen Enkele reclame van
commerciële aard wordt op deze panelen toegestaan.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Olivier DELEUZE explique les modifications apportées, concernant l’interdiction d’affichage et les cartes
plastifiées.
Sandra FERRETTI demande si une amende administrative peut être infligée pour les cartes plastifiées
apposées sur les voitures.
Olivier DELEUZE indique que l’article 11 du Règlement de police permet de sanctionner les souillures
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faites aux véhicules mais indique que les personnes qui apposent ces cartes plastifiées sont souvent
insolvables et que l’éditeur n’est pas responsable de l’endroit où celles-ci les apposent.
Martin CASIER s’en étonne car selon lui, c’est contraire au principe même de l’éditeur responsable. Il
demande qu’on vérifie le fondement juridique de cette explication.
Jean-François de LE HOYE rappelle qu’il existait auparavant une taxe pour ce type de carte plastifiée mais
que celle-ci était inopérante dans la pratique en raison de l’impossibilité d’identifier l’éditeur responsable.
Le secrétaire communal, par ailleurs fonctionnaire sanctionnateur, souligne que les cartes plastifiées ne
mentionnent généralement aucun éditeur responsable mais seulement un n° de GSM et/ou un e-mail, ce qui
rend toute identification très aléatoire. Quant aux personnes qui les apposent sur les véhicules, encore faut-
il qu’elles soient prises sur le fait par un agent, ce qui est très rare.
Olivier DELEUZE legt de aangebrachte wijzigingen uit, aangaande het verbod van aanplakken en de
geplastificeerde kaarten.
Sandra FERRETTI vraagt of een administratieve boete voor de geplastificeerde kaarten kan opgelegd
worden die op de auto's worden aangebracht.
Olivier DELEUZE deelt mede dat artikel 11 van het politie Reglement het mogelijk maakt om de
bezoedelingen te bestraffen aangebracht aan voertuigen maar wijst erop dat de personen die deze
geplastificeerde kaarten aanbrengen vaak insolvent zijn en dat de uitgever niet verantwoordelijk is voor de
plaats waar ze deze aanbrengen.
Martin CASIER verwondert zich erover want volgens hem, is het in strijd met het principe zelf van de
verantwoordelijke uitgever. Hij vraagt dat men de juridische grondslag van deze verklaring nagaat.
Jean-François de LE HOYE herinnert eraan dat er eerst een belasting voor dit soort geplastificeerde kaart
bestond maar dat deze in de praktijk ondoeltreffend was door de onmogelijkheid om de verantwoordelijke
uitgever te identificeren.
De gemeentesecretaris, tevens sanctionerend ambtenaar, benadrukt dat de geplastificeerde kaarten over het
algemeen geen enkele verantwoordelijke uitgever maar alleen maar een GSM n° en/of een e-mail
vermelden, wat elke identificatie zeer onzeker maakt. Wat de personen betreft die ze aanbrengen op de
voertuigen, is het ook nog nodig dat zij op het feit worden betrapt door een agent, wat zeer zeldzaam is.

 

 

 

Personeel
 

Kinderdagverblijf Archiducs : overeenkomst 17902 betreffende de tewerktsteling van
gesubsidieerde contractuelen.

De Gemeenteraad,
Gelet pop het artikel 117 van de NGW;
Gelet op het koninklijk besluit n°474 van 28 oktober 1986 tot opzetting van een stelsel van de door de
Staat gesubsidieerde contractuelen bij sommige plaatselijk besturen;
Gelet op het artikel 7, $4,1°,2° en 4° van het besluit van de Brusselse Regering van 05.02.1998 tot bepaling
van de verdeling criteria voor de subsidies toegekend aan lokale besturen die gesubsidieerde contractuelen
tewerkstellen ;
Gelet op de brief van Actiris van 06.08.2019 betreffende de toekenning van 6 voltijdsposten en 1
halftijdspost in het kader van New Deal Klein kinderjaren– Cigogne Plan III – Volet 2 – BX203 ;
BESLUIT
Zijn akkoord  met de overeenkomst te bevestigen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.
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Sandra FERRETTI demande où en est le dossier concernant l’ouverture de la crèche.
Cécile VAN HECKE fait remarquer que ce n’est pas l’objet du point à l’ordre du jour.
Benoît THIELEMANS indique que les questions de délais sont toujours très tendues. On espère pouvoir
ouvrir la crèche en novembre, l’entrepreneur assure que ce sera le cas mais les agents communaux qui
suivent le chantier ont des doutes sur le respect du délai.
Olivier DELEUZE rappelle que la convention à approuver par le conseil fixe le cadre de la nouvelle
crèche, notamment pour pouvoir bénéficier des subsides. Il indique par ailleurs que la directrice de la
crèche a déjà été recrutée et entrera en service le 27 octobre.
Sandra FERRETTI vraagt hoever het staat met het dossier betreffende de opening van de crèche.
Cécile VAN HECKE merkt op dat het niet het onderwerp is van het punt op de agenda.
Benoît THIELEMANS deelt mede dat de termijn vragen altijd zeer gespannen zijn. Men hoopt de crèche
in november te kunnen openen, de ondernemer verzekert dat dit het geval zal zijn maar de
gemeenteagenten die de werf volgen hebben twijfels over de naleving van de termijn.
Olivier DELEUZE herinnert eraan dat de overeenkomst die door de Raad moet goedgekeurd worden, het
kader van de nieuwe crèche bepaalt, namelijk om van de subsidies te kunnen genieten. Hij deelt mede dat
de Directrice van de crèche al werd gerekruteerd en in dienst zal treden op 27 oktober.

 

 

 

Leefmilieu
 

Vrijwillige samenwerkingsovereenkomst tussen het Gemeente en het B.I.M. over de coördinatie
inzake de uitvoering van het Inspectiewetboek. Goedkeuring

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de Ordonnantie van 05/06/1997 betreffende de milieuvergunningen (B.S.:26/06/1997) ;
Gelet op de Ordonnantie van 25/03/1999 betreffende de opsporing, de vaststelling, de vervolging en de
bestraffing van misdrijven inzake leefmilieu (B.S.: 24/06/1999) ;
Overwegende dat de bevoegdheden die zijn toegekend aan de gemeente en aan het B.I.M. door de bovende
Ordonnanties;
Gelet op de vrijwillige samenwerkingsovereenkomst tussen het gemeente van Watermaal-Bosvoorde en het
B.I.M. inzake milieuwetgevingen die verband houden met de ondernemingen of de buurtproblemen
(Gemeenteraad van 20/06/2006) ;
Gelet op de Ordonnantie van 08/03/2014 tot wijziging van de ordonnantie van 25/03/1999 betreffende de
opsporing, de vaststelling, de vervolging en de bestraffing van misdrijven inzake leefmilieu alsook andere
wetgevingen inzake milieu, en tot instelling van een Wetboek van inspectie, preventie, vaststelling en
bestraffing van milieumisdrijven, en milieuaansprakelijkheid ;
Gelet op de wil van de gemeente en het B.I.M. om hun samenwerking te verbeteren en te formaliseren met
het oog op een beter beheer van de milieuproblemen;
Gelet op het artikel 117 van de nieuwe Gemeentewet ;
Op voorstel van het SchepenCollege ;
 
BESLUIT
 
Artikel 1
De vrijwillige samenwerkingsovereenkomst over de coördinatie inzake de uitvoering van het
Inspectiewetboek, zie in bijlage, wordt goedgekeurd.
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De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Laura SQUARTINI demande si cette convention amène des mesures particulières concernant la protection
des données.
Odile BURY répond qu’elle posera la question à  Bruxelles Environnement.
Laura SQUARTINI vraagt of deze overeenkomst bijzondere maatregelen brengt betreffende de
bescherming van de gegevens.
Odile BURY antwoordt dat zij de vraag aan Brussel Milieu zal stellen.

 

 

 

Onderwijs
 

Toepassing op het Athénée Royal d’Auderghem, implantatie la Brise, de school Sainte-Famille en op
het Institut de l’Assomption, van artikel 4 van de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de
toekenning en op de aanwending van sommige toelagen - Subsidie 2019 van de PSV (Programma
Preventie Schoolverzuim) van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De Gemeenteraad,
Gelet op artikel 117 van de Nieuwe Gemeentewet ;
Gelet op de wet van 14/11/1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van
sommige toelagen ;
BESLIST:

1. aan het Athénée Royal d’Auderghem, implantatie La Brise de toelage van 7.736,40 €, voorzien op
artikel 7221/33201-02 van de gewone begroting 2019, toe te kennen ;

2. aan het Institut de l’Assomption de toelage van 4.878,72 €, voorzien op artikel 7221/33201-02 van
de gewone begroting 2019, toe te kennen ;

3. aan de school Sainte-Famille de toelage van 4.989,77 €, voorzien op artikel 7221/33201-02 van de
gewone begroting 2019, toe te kennen.

De toelagen mogen uitsluitend aangewend worden voor de verwezenlijking van het project PSV

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Sandra FERRETTI demande selon quels critères les subsides sont répartis entre différentes écoles.
Hang NGUYEN répond que la commune agit ici comme une boîte aux lettres : les écoles soumettent leurs
projets avec estimation de coût et la Région octroie un subside censé couvrir ces coûts. C’est donc lié à la
nature et au coût du projet.
Sandra FERRETTI vraagt volgens welke criteria de subsidies over verschillende scholen worden verdeeld.
Hang NGUYEN antwoordt dat de gemeente hier als brievenbus functioneert: de scholen leggen hun
ontwerpen met raming van kosten voor en de Regio staat een geachte subsidie toe die deze kosten dekt.
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Het houdt dus verband met de natuur en de kosten van het project.

 

 

Overeenkomst tussen de V.Z.W.Sportwarande der Drie Linden en het gemeentebestuur van
Watermaal-Bosvoorde voor het gebruik van de zwembaden door de leerlingen van de
gemeentescholen.

De Gemeenteraad,

Gelet op zijn beraadslaging van 18.09.2018;

Overweende de prijzen van de schoolabonnementen (54,00 €) en van de cursussen (16,17 €) voor het
schooljaar 2019-2020;

BESLUIT

de overeenkomst met de V.Z.W "Sportwarande der Dire Linden" wat betreft het schooljaar 2019-2020 af te
sluiten.

 

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 18 positieve stemmen, 8 onthoudingen.
Onthoudingen : Philippe Desprez, Jos Bertrand, Sandra Ferretti, Eric Godart, Martin Casier, Laura
Squartini, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel.

Martin CASIER relève que l’accès à la piscine reste payant, alors qu’on parle beaucoup de la gratuité
scolaire dans la déclaration de politique communautaire qui vient d’être adoptée. Il souhaite qu’on mène
une réflexion dans les années qui viennent pour traduire concrètement à l’échelon local le principe de
gratuité de l’enseignement inscrit dans la constitution.
Laurent VAN STEENSEL rappelle qu’en commission, on avait évoqué la question d’inclure les vacances
scolaires dans l’abonnement. A-t-on consulté l’asbl Parc Sportif à propos de cette suggestion ?
Han NGUYEN rappelle que la commune respecte le décret sur la gratuité. L’abonnement à la piscine fait
partie des frais obligatoires qui peuvent être réclamés aux parents. Néanmoins, nous veillons à demander le
montant le plus faible possible aux enfants qui fréquentent nos écoles. En outre, le décret prévoit que la
gratuité se fasse de manière progressive, d’abord les classes d’accueil, ensuite les 1ères maternelles, puis
les 2èmes et ainsi de suite. Nous avons décidé, pour notre part, de l’appliquer à l’ensemble des classes de
maternelle dès maintenant.
Sur l’extension de l’abonnement pendant les vacances, on en a fait l’expérience par le passé, pour
compenser une longue période de fermeture, et on  a observé que la fréquentation était faible. Selon les
informations reçues de l’asbl, le prix de l’abonnement devrait être porté de 54 à 65 EUR pour 12 mois au
lieu de 10.
Laura SQUARTINI suggère qu’on propose aux parents d’élèves de choisir entre les 2 formules et les 2
tarifs.
Florence LEPOIVRE demande de quand date cette observation et rappelle que le profil de la population de
la commune a beaucoup évolué ces dernières années.
Cécile VAN HECKE rappelle que la fermeture pour travaux remonte à 2017.
Martin CASIER  wijst erop dat de toegang tot het zwembad betalend blijft, terwijl men veel praat over
schoolkosteloosheid in de verklaring van communautair beleid die zojuist is goedgekeurd. Hij acht het
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wenselijk dat men een discussie voert in de komende jaren om op lokaal niveau concreet het kosteloosheid
principe van het onderwijs toe te passen zoals geschreven in de grondwet.
Laurent VAN STEENSEL herinnert eraan dat in commissie, men overwogen had om de schoolvakantie in
het abonnement in te sluiten. Heeft men de VZW Sportpark met betrekking tot deze suggestie
geraadpleegd?
Han NGUYEN herinnert eraan dat de gemeente het decreet op de kosteloosheid eerbiedigt. Het
zwemabonnement maakt deel uit van de verplichte kosten die aan de ouders kunnen gevraagd worden.
Niettemin zorgen wij ervoor een zo gering mogelijk bedrag te vragen aan de kinderen die onze scholen
bezoeken. Bovendien bepaalt het decreet dat de kosteloosheid zich progressief voltrekt, eerst de
onthaalklassen, nadien de 1ste kleuterklassen, dan de 2de en zo verder. Wij hebben, van onze kant,
besloten om het vanaf nu toe te passen op alle kleuterklassen.
Betreffende de uitbreiding van het abonnement tijdens de schoolvakantie, heeft men vroeger ervaren dat
om een lange sluitingsperiode te compenseren, men opmerkte dat de regelmatige bezoeken laag waren.
Volgens de ontvangen informatie van de VZW, zou de prijs van het abonnement van 54 naar 65 EUR voor
12 maanden opgetrokken moeten worden in plaats van 10.
Laura SQUARTINI stelt voor dat men de ouders van de leerlingen vraagt om tussen de 2 formules en de 2
tarieven te kiezen.
Florence LEPOIVRE vraagt van wanneer deze observatie dateert en herinnert eraan dat het profiel van de
bevolking van de gemeente deze laatste jaren sterk is geëvolueerd.
Cécile VAN HECKE herinnert eraan dat de sluiting voor werken teruggaat naar 2017.

 

 

Schenking van Apple TV (32 GB) -ZDD, voor een waarde van 156.09 BTW inbegrepen, door het
schoolcomité van de Sapinière, vertegenwoordigd door zijn voorzitter Alain Gehenot, aan de
gemeente Watermaal-Bosvoorde – aanneming van de schenking – ratificatie van de
schenkingsovereenkomst.

De Gemeenteraad,
Overwegende dat het schoolcomité van de Sapinière, vertegenwoordigd door zijn voorzitter Alain Gehenot
schenking doen, van hand tot hand, van een Apple TV (32 GB)-ZDD aan de gemeente;
Gezien dat deze schenking aanleiding geeft tot het aannemen van een overeenkomst;
Overwegende dat de globale waarde van deze uitrusting geschat is op 156.09 € BTW inbegrepen ;
Overwegende dat de schenker deze schenking niet onderwerpt aan enige last ten laste van de Gemeente ;
Overwegende dat deze schenking alleen voordelen biedt zodat de gemeente deze schenking kan aannemen;
Gezien de artikelen 117 en 231 van de nieuwe Gemeentewet;
Op voordracht van het Schepencollege;
BESLUIT:
De schenking, van hand tot hand, door het schoolcomité van de Sapinière, vertegenwoordigd door zijn
voorzitter Alain Gehenot, van een Apple TV (32 GB)-ZDD aan te nemen en de in bijlage gevoegde
schenkingsovereenkomst te ratificeren.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.
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Economische leven
 

Raamovereenkomst tussen de Gemeente Watermaal-Bosvoorde en hub.brussels

De Gemeenteraad,
 
Gezien dat sinds 1 januari 2018 zijn Atrium.Brussels, Brussel Invest & Export en impulse.brussels
gefusioneerd tot één enkel Brussels Agentschap voor de Ondersteuning van het Bedrijfsleven, alias
“hub.brussels”;
Overwegende het aanbod van diensten (coaching, netwerken, gratis tools, erkende expertise) om de
autonomie van ondernemers te versterken;
Overwegende het feit dat het noodzakelijk is om een partnerschap met hub.brussels op te zetten om te
kunnen profiteren van zijn expertise in economische ontwikkeling, zijn advies over de organisatie van de
site, juridische kwesties, opleiding, ...
 
BESLIST
 
De overeenkomst tussen Gemeente Watermaal-Bosvoorde en hub.brussels te goedgekeurd (bijlage) ;
Mevrouw DE GRAVE Ghislaine al SPOC aan te duiden

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Jos BERTRAND demande si cette convention va changer quelque chose par rapport au peu d’attention
portée à notre commune par Atrium.
Hang NGUYEN compte bien étoffer et fluidifier les relations. Il y a désormais une personne de contact
chez hub.brussels pour la commune de WB et les premiers contacts sont encourageants. La convention
permettra de fixer un cadre à cette collaboration.
Martin CASIER se réjouit de cette proposition de convention et demande si certains projets ont déjà été
identifiés.
Hang NGUYEN répond que les premières questions portent sur les bases de données que hub.brussels peut
nous fournir (par exemple, un inventaire des surfaces commerciales inoccupées). On a déjà fait le tour de
la galerie et de la place Keym avec notre personne de contact et celle-ci a déjà émis des idées sur base
d’expériences vécues dans d’autres communes. Même chose pour la gestion des marchés.
Jos BERTRAND vraagt of deze overeenkomst iets zal veranderen ten opzichte van de weinig aandacht dat
aan onze gemeente door Atrium wordt geschonken.
Hang NGUYEN is beslist tot aanhalen van de relaties op een vlottere manier. Er is voortaan een contact
persoon bij hub.brussels voor de gemeente WB en de eerste contacten zijn bemoedigend. De overeenkomst
zal het mogelijk maken om een kader vast te leggen voor deze medewerking.
Martin CASIER verheugt zich over dit voorstel voor overeenkomst en vraagt of bepaalde projecten reeds
werden geïdentificeerd.
Hang NGUYEN antwoordt dat de eerste vragen over de databases gaan die hub.brussels ons kan leveren
(bijvoorbeeld, een inventaris van de onbezette commerciële ruimtes). Men heeft al een ronde gedaan in de
galerij van de Keym plaats, met onze contact persoon en deze heeft al ideeën geuit op basis van
experimenten die in andere gemeenten plaatsgevonden hebben. Hetzelfde voor het beleid van de markten.
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15

Sport en gezondheid
 

Dienst Sport – hernieuwing van de overeenkomst tussen de gemeente Watermaal-Bosvoorde en de
vzw Panathlon Wallonie-Bruxelles (2019-2021).

De Gemeenteraad,
Gezien de beraadslaging van de gemeenteraad van 15 september 2015 met betrekking tot het hernieuwen
van de overeenkomst tussen de gemeente Watermaal-Bosvoorde en de vzw Panathlon Wallonie-Bruxelles
voor een periode van 3 jaar (2016-2018);
Gezien het onze wil is om de principes van Fair Play te promoten zowel bij alle sportbeoefenaars van elke
leeftijd zowel als bij de actoren uit sportwereld – trainers, leidinggevende personen, ouders, leerkrachten,
opvoeders, clubs, verenigingen, federaties, enz. Om deze waarden door te geven en verder te kunnen
genieten van de expertise van deze federerende partner is het noodzakelijk om de overeenkomst te
hernieuwen voor een nieuwe periode van 3 jaar ;
Gezien de vzw Panathlon Wallonie-Bruxelles deze expertise kan aanbieden ;
Gezien om van deze diensten gebruik te kunnen maken een overeenkomst onderschreven moet worden en
evenals een retributie moet betaald worden ;
Gezien de nodige sommen ingeschreven zijn of zullen worden op de begroting op het artikel 764/332.01 ;
Op voorstel van de Schepen van Sport ;
BESLIST
de nieuwe overeenkomst tussen de Gemeente Watermaal-Bosvoorde en de vzw Panathlon Wallonie-
Bruxelles te ratificeren en dit voor een nieuwe periode van 3 jaar (2019-2021).

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 25 positieve stemmen, 1 onthouding.
Onthouding : Jan Verbeke.

Jan VERBEKE justifie son abstention par le fait que cette convention n’a produit que peu de résultats par
le passé. Il la considère dès lors comme inutile.
Jan VERBEKE rechtvaardigt zijn onthouding door het feit dat deze overeenkomst in het verleden slechts
weinig resultaten heeft opgeleverd. Hij beschouwt ze dan ook als nutteloos.  

 

 

 

Openbare Werken
 

Akademie voor Schone Kunsten - Gebouw 2 - Vernieuwing van het dak - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Artikel : 7342/724-60 - Bedrag : 400.000,00 euros B.T.W.
inbegrepen. Budget: 2019.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en latere
wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 41, §1, 2° (het
geraamde bedrag excl. btw overschrijdt de drempel van 750.000,00 euros niet);
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
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overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Akademie voor Schone Kunsten - Gebouw 2 -
Vernieuwing van het dak ” een bestek met nr. 2019-1122 werd opgesteld door de Dienst Gemeentelijke
Gebouwen;
Overwegende dat deze opdracht is opgedeeld in volgende percelen:
* Perceel 1 (Plaatsing van een steiger), raming: 16.528,92 euros HTVA of 20.000,00 euros, met BTW.
* Perceel 2 (Vernieuwing van het dak ), raming: 314.049,58 euros HTVA of 380.000,00 euros, met BTW.
Overwegende dat de totale uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 330.578,50 euros zonder BTW of
400.000,00 euros, met BTW;
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de vereenvoudigde
onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking;
Overwegende dat een deel van de kostprijs van perceel 1 (Plaatsing van een steiger) gesubsidieerd wordt
door Fédératie Wallonië Brussel - Algemeene Dienst van Gesubsidieerde Infrastructuur , Léopold II
laan,44 te 1080 Brussel, en dat dit deel wordt geraamd op 280.000,00 euros;
Overwegende dat een deel van de kostprijs van perceel 2 (Vernieuwing van het dak ) gesubsidieerd wordt
door Fédératie Wallonië Brussel - Algemeene Dienst van Gesubsidieerde Infrastructuur , Léopold II
laan,44 te 1080 Brussel, en dat dit deel wordt geraamd op 228.000,00 euros;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht voorzien is in het budget van 2019, op artikel 7342/724-
60 van de buitengewone dienst en dat de financiering gebeurt met eigen middelen en subsidies;
Op voorstel van het Schepencollege ;
 
BESLIST

 
1.         Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met nr. 2019-1122 en de raming voor de
opdracht “Akademie voor Schone Kunsten - Gebouw 2 - Vernieuwing van het dak ”, opgesteld
door de Dienst Gemeentelijke Gebouwen. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien
in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten.
De raming bedraagt 330.578,50 euros zonder BTW of 400.000,00 euros, met BTW.
2.         Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de vereenvoudigde
onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking.
3.         Een subsidie zal aangevraagd worden bij de subsidiërende instantie Fédératie Wallonië
Brussel - Algemeene Dienst van Gesubsidieerde Infrastructuur , Léopold II laan,44 te 1080
Brussel.
4.         De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau.
5.         Deze beraadslaging in tweevoud met het oog op de uitoefening van het algemeen toezicht 
aan de toezichthoudende overheid over te maken.
6.         De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget van 2019, op artikel 7342/724-60
van de buitengewone dienst.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Florence LEPOIVRE s’étonne que l’on prévoie 27 cm d’isolation alors qu’il n’en faut pas tant pour
bénéficier des primes de la Région. Les économies attendues seront-elles proportionnelles au supplément
de coût ?
Benoît THIELEMANS doute qu’enlever quelques centimètres d’isolant réduise le montant de la facture de
manière significative.
Sandra FERRETTI demande s’il ne faut pas un permis spécifique pour pouvoir rehausser la toiture.
Benoît THIELEMANS pense que non mais il va vérifier et fournira la réponse.
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Laurent VAN STEENSEL demande quand les châssis seront remplacés.
Benoît THIELEMANS répond qu’il s’agit de doubles vitrages et que leur remplacement n’est pas à l’ordre
du jour ; certains châssis abîmés vont cependant être repeints et/ou réparés.
Florence LEPOIVRE is verbaasd dat men 27 cm isolatie voorziet terwijl er zoveel niet nodig is om van de
premies van de Regio te genieten. Zullen de verwachte besparingen evenredig aan de bijkomende kosten
zijn?
Benoît THIELEMANS betwijfelt of enkele centimeters minder isolatiemateriaal het bedrag van de
rekening aanzienlijk reduceert.
Sandra FERRETTI vraagt of er geen specifieke vergunning nodig is om het dak te kunnen verhogen.
Benoît THIELEMANS gelooft van niet maar hij zal het controleren en een antwoord bezorgen.
Laurent VAN STEENSEL vraagt wanneer het raamwerk zal worden vervangen.
Benoît THIELEMANS antwoordt dat het om dubbele beglazing gaat en dat hun vervanging niet op de
agenda staat; bepaalde beschadigde ramen zullen echter herschilderd en/of hersteld worden.

 

 

Kerk Sint-Clement - dringende vervanging van de ondergrondse gasbuis – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Bekrachtiging van het besluit van het college van 19.08.2019 – Goedkeuring
toepassing van artikel 249 van de nieuwe gemeentewet – Artikel : 790/724-60 – Geraamd bedrag :
13.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 12.879,24 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 13.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

De Gemeenteraad,
Gelet op de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, inzonderheid artikel 249 §2, betreffende de
bekrachtiging van een besluit van het college wegens dringende uitgave, en latere wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en latere
wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat een ingegraven gasleiding werd ontdekt tijdens vochtbehandelingswerken in de kerk St.-
Clement;
Overwegende dat deze gasleiding is gecorrodeerd en de oorzaak van lekkage kan zijn;
Overwegende dat deze gasleiding zich na de gasmeter bevindt en bijgevolg ten laste van ons en niet ten
laste van Sibelga is;
Overwegende dat de leiding dringend moet worden vervangen om de vochtbehandelingswerken niet te
vertragen en zich bloot te stellen aan schadevergoeding in het kader van deze andere werken;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 13.000,00 euros incl. btw;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Kerk Sint-Clement - dringende vervanging van de
ondergrondse gasbuis” een technische beschrijving werd opgesteld door de Dienst Openbare Gebouwen;
Gelet op het besluit van het college van burgemeester en schepenen van 19.08.2019 betreffende de
goedkeuring van de lastvoorwaarden, de raming, de gunningswijze, de gunning (CFA S.A., N° BCE
425241862, Rue du Mont d'Orcq 1 à 7501 TOURNAI – 12.879,24 euro BTW in) en de toepassing van
artikel 249 van de Nieuwe Gemeentewet;
Overwegende dat de ingeschreven kredit op artikel 790/724-60 voorzien onvoldoende zijn ;
Overwegende dat het college op toepassing van artikel 249, § 2, van de nieuwe gemeentewet, onder zijn
verantwoordelijkheid kan voorzien in de kosten;
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Overwegende dat de gemeenteraad op toepassing van artikel 249, § 2, van de nieuwe gemeentewet moet
beraadslagen over de vraag of de uitgaven aanvaard worden of niet;
 
BESLIST

1.           het besluit van het college van burgemeester en schepenen van 19.08.2019 en de
toepassing van artikel 249 van de nieuwe gemeentewet te bechrachtigen;
2.           De beraadslaging aan de dienst Voogdij door te geven

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 23 positieve stemmen, 1 negatieve stem, 2 onthoudingen.
Nee : Sandra Ferretti.
Onthoudingen : Eric Godart, Laurent Van Steensel.

Laura SQUARTINI demande si les cercueils mis au jour lors des travaux ont bien été transportés au
cimetière et ce qu’ils vont devenir.
Olivier DELEUZE rappelle que le point à l’ordre du jour concerne le remplacement en urgence d’une
conduite de gaz. Il adressera la question de Laura SQUARTINI au service de l’Etat civil.
Laura SQUARTINI vraagt of de blootgelegde doodkisten tijdens de werken wel degelijk naar het kerkhof
werden gevoerd en wat hun lot zal worden.
Olivier DELEUZE herinnert eraan dat het punt op de agenda de vervanging in urgentie van een gasleiding
betreft. Hij zal de vraag van Laura SQUARTINI aan de dienst Burgerlijke Stand stellen.

 

 

Verhuren en wegneming van containers voor een termijn van 2 jaren (van 01/01/2020 tot 31/12/2021)
- Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Artikel : 875/124-06 - Bedrag : 370.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen. - Budget: 2020-2021.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en latere
wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 36;
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Verhuren en wegneming van containers voor een termijn
van 2 jaren (van 01/01/2020 tot 31/12/2021) ” een bestek met nr. 2019-1112 werd opgesteld door de
Dienst Gemeentelijke Gebouwen;
Overwegende dat deze opdracht is opgedeeld in volgende percelen:
* Perceel 1 (Verhuren en wegneming van containers (tuinafvallen, slib, bouwafvalstoffen,..) voor een
termijn van 2 jaren (van 01/01/2020 tot 31/12/2021) ), raming: 304.958,67 euros zonder BTW of
369.000,00 euros, BTW inbegrepen;
* Perceel 2 (Verhuren, wegnemen en afbraak van containers (archieven) voor een termijn van 2 jaren (van
01/01/2020 tot 31/12/2021) ), raming: 826,44 euros zonder BTW of 1.000,00 euros, BTW inbegrepen;
Overwegende dat de totale uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 305.785,11 euros HTVA ou
370.000,00 euros, BTW inbegrepen;

18/39Gemeenteraad - 17.09.2019 - Openbaar register



18

Overwegende dat perceel 1 wordt afgesloten voor een duur van 24 maanden;
Overwegende dat perceel 2 wordt afgesloten voor een duur van 24 maanden;
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure;
Overwegende dat deze raming de limieten van de Europese bekendmaking overschrijdt;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht gevraagd is in het budget van 2020, op artikel 875/124-06
van de gewone dienst en in het budget van de volgende jaren, binnen de beschikbare kredieten;
Op voorstel van het Schepencollege;
 
BESLIST

 
1.         Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met nr. 2019-1112 en de raming voor de
opdracht “Verhuren en wegneming van containers voor een termijn van 2 jaren (van 01/01/2020 tot
31/12/2021) ”, opgesteld door de Dienst Gemeentelijke Gebouwen. De lastvoorwaarden worden
vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van
de overheidsopdrachten. De raming bedraagt 305.785,11 euros zonder BTW of 370.000,00 euros,
BTW inbegrepen.
2.         Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de openbare procedure.
3.         De opdracht zal Europees bekend gemaakt worden.
4.         De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal en
Europees niveau.
5.         Deze beraadslaging in tweevoud met het oog op de uitoefening van het algemeen toezicht 
aan de toezichthoudende overheid over te maken.
6.         De uitgave voor deze opdracht is gevraagd in het budget van 2020, op artikel 875/124-06
van de gewone dienst en in het budget van de volgende jaren, binnen de beschikbare kredieten.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Victor WIARD demande pour quelle raison on ne le fait pas en interne.
Benoît THIELEMANS explique que les déchets récoltés doivent être orientés vers diverses filières
réglementées (par exemple le métal). La commune pourrait envisager une gestion circulaire des déchets
mais cela demanderait beaucoup de place et une organisation complexe peu compatible avec nos moyens
limités.
Victor WIARD vraagt voor welke reden men het niet intern uitvoert.
Benoît THIELEMANS legt uit dat de geoogste afvalstoffen naar verschillende gereglementeerde sectoren
moeten gericht worden (bijvoorbeeld het metaal). De gemeente zou een circulair beleid van afvalstoffen
kunnen overwegen maar dat zou veel plaats en een ingewikkelde organisatie weinig verenigbaar met onze
beperkte middelen vergen.

 

 

Stock Opdracht - Aanleg wegennet (voetpaden) en kleine herstelling wegennet (asfalt) -
Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Artikel : 421/731-60 - Bedrag : 540.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen. - Budget: 2019.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en latere
wijzigingen;
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Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 41, §1, 2° (het
geraamde bedrag excl. btw overschrijdt de drempel van 750.000,00 euros niet);
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Stock Opdracht - Aanleg wegennet (voetpaden) en kleine
herstelling wegennet (asfalt) ” een bestek met nr. 2019-999 werd opgesteld door Werkwegzaamheden;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 446.280,99 euros zonder BTW of
540.000,00 euros, met BTW;
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de vereenvoudigde
onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking;
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht voorzien is in het budget van 2019, op artikel 421/731-60
van de buitengewone dienst en dat de financiering gebeurt met eigen middelen.
Op voorstel van het Schepencollege ;
 
BESLIST

 
1.         Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met nr. 2019-999 en de raming voor de
opdracht “Stock Opdracht - Aanleg wegennet (voetpaden) en kleine herstelling wegennet (asfalt) ”,
opgesteld door Werkwegzaamheden. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het
bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten. De
raming bedraagt 446.280,99 euros zonder BTW of 540.000,00 euros, met BTW.
2.         Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de vereenvoudigde
onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking.
3.         De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau.
4.         Deze beraadslaging in tweevoud met het oog op de uitoefening van het algemeen toezicht 
aan de toezichthoudende overheid over te maken.
5.         De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget van 2019, op artikel 421/731-60
van de buitengewone dienst.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Florence LEPOIVRE demande que chaque point de l’ordre du jour fasse l’objet d’une brève  explication à
l’attention du public par l’échevin compétent.
Martin CASIER demande quelle est l’ampleur des travaux qu’on peut faire avec 540.000 EUR. S’agit-il
juste de fourniture ou également de sous-traitance pour des travaux que le service ne peut pas assumer ?
Marie-Noëlle STASSART indique que c’est précisé dans le cahier des charges joint en annexe. En
l’occurrence, le service des travaux, en fonction des chantiers à effectuer, puise dans ce marché stock pour 
faire appel à des entreprises externes. Elle rappelle que les travaux de voirie sont très coûteux et cite à titre
d’exemple le chantier Van Becelaere, qui coûte plus de 800.000 EUR. Un simple dispositif casse-vitesse
coûte 40 à 50.000 EUR.
Martin CASIER demande si on a évalué la possibilité de reprendre en régie certains petits travaux de
réparation plutôt que d’avoir recours à des entreprises. 540.000 EUR cela ne permet peut-être pas de
réaliser beaucoup de chantiers, par contre cela pourrait représenter pas mal d’engagements en personnel. Il
ajoute que les travaux en régie signifient moins de temps passé à rédiger des cahiers de charges, moins de
lourdeur administrative, moins de recours… Tout cela a aussi un coût et cela vaudrait vraiment la peine,
du moins pour les petits travaux de réparation, d’envisager cette piste.
Marie-Noëlle STASSART explique que reprendre plus de travaux en régie exigerait en effet plus de
personnel, mais aussi plus d’espace de stockage, plus de logistique… On a actuellement des agents
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communaux compétents pour le pavage, la signalisation au sol, mais ce n’est guère extensible. Le cadre est
étriqué et les infrastructures de la commune ne le permettent pas. On réfléchit toutefois à trouver le
meilleur équilibre entre sous-traitance et travaux en régie et cette analyse reste intéressante.
Florence LEPOIVRE vraagt dat elk punt van de agenda het onderwerp wordt van een korte verklaring ter
attentie van het publiek door de bevoegde schepen.
Martin CASIER vraagt welk de omvang van de werken is die men met 540.000 EUR kan doen. Gaat het
juist over levering of eveneens over uitbesteding voor werken die de dienst niet kan verzekeren?
Marie-Noëlle STASSART wijst erop dat het in het lastenboek toegevoegd in bijlage duidelijk is
aangegeven. In dit geval put de dienst ”werken’’, in functie van de uit te voeren bouwwerven, uit deze
markt voorraad om op externe ondernemingen beroep te doen. Zij herinnert eraan dat de wegennet werken
zeer duur zijn en noemt als voorbeeld de bouwwerf Van Becelaere, dat meer dan 800.000 EUR kost. Een
eenvoudige snelheidsbreker kost 40 tot 50.000 EUR.
Martin CASIER vraagt of men de mogelijkheid heeft geschat om bepaalde kleine herstellingswerken in
regie uit te voeren dan om op ondernemingen beroep te doen. 540.000 EUR laat misschien niet toe  om
veel bouwwerven te verwezenlijken, echter zou dat redelijk veel personeel aanwervingen kunnen
voorstellen. Hij voegt eraan toe dat de werken in regie minder tijd betekenen om lastenboeken op te
stellen, minder administratief gewicht, minder beroep… Dat alles heeft eveneens een kost en dat zou echt
de moeite waard zijn, tenminste voor de kleine herstel werkzaamheden, om deze mogelijkheid te
overwegen.
Marie-Noëlle STASSART legt uit dat meer werkzaamheden in regie overnemen effectief meer personeel,
maar ook meer ruimte van opslag, meer logistiek… zou vereisen Men heeft momenteel gemeenteagenten
bevoegd voor de bestrating, de bodem signalisatie, maar het is niet rekbaar. Het kader is te krap en de
infrastructuren van de gemeente laten het niet toe. Men denkt echter na om het beste evenwicht tussen
uitbesteding en werken in regie te vinden en deze analyse is interessant.

 

 

 

Mobiliteit
 

Gewestelijk Mobiliteitsplan Good Move. Advies. Goedkeuring.

Gelet op de GBP (R.B. 03/05/2001) ;
Gelet op het Gewestelijk Plan voor Duurzame Ontwikkeling (R.B. 12/06/2018) ;
Gelet op het Gemeentelijke Ontwikkelingsplan (R.B. 25/01/07) ;
Gelet op de Ordonnantie tot vaststelling van een kader inzake mobiliteitsplanning (R.B. 26/07/2013) ;
Gelet op de BWLKE (R.B. 02/05/2013) ;
Gelet op het QUIET BRUSSELS plan (R.b. 28/02/2019) ;
Gelet op het Gewestelijk Goederenvervoerplan (R.b. 11/07/2013) ;
Gelet op de Raamconvenant inzake Mobiliteit tussen het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, de gemeente
Watermaal-Bosvoorde, de MIVB en de Politiezone Ukkel-Oudergem-Watermaal-Bosvoorde (GR.
21/11/02) ;
Gelet op het Gemeentelijk Plan voor het Verkeer, het Parkeergedrag en de Verbetering van de Openbare
Ruimtes (R.B. 19/12/07) ;
Gelet op de overeenkomst betreffende het oprichten van een centrale opslagplaats voor gevonden fietsen
(GR. 25/09/2012) ;
Gelet op het a Gemeentelijk actieplan Carsharing Gemeentelijk (GR. 22/10/2013)
Gelet op de Beleidsverklaring van Watermaal-Bosvoorde voor de legislatuur 2018-2024 (GR.
19/02/2019) ;
Gelet op het ontwerp van Gewestelijk Mobiliteitsplan (GMP) en de bijlagen ;
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Gelet op de Milieueffectenrapport (MER) betreffende de uitwerking van een nieuw gewestelijk
mobiliteitsplan en zijn bijlagen ;
Overwegende dat, gezien de complexiteit van de inzetten, de uitdagingen en opportuniteiten waaraan de
Gewestelijke mobiliteit moet beantwoorden, de Brusselse Regering voor een proces van « co-elaboratie dat
open en participatief is zowel wat de voorafgaandelijke reflexie als wat de aanmaak van het plan betreft,
heeft gekozen ;
Overwegende dit participatief proces uitschijnt dat de Gewestelijke visie over mobiliteit zich inschrijft in
volgende objectieven : de levenskwaliteit in de buurten /wijken verbeteren, de toegang tot de belangrijkste
stedelijke functies garanderen en de ontwikkeling van een « nabijheidsstad » verbonden met een goede
toegang tot het openbaar vervoer netwerk ;
Overwegende dat Good Move een georiënteerde evolutie van het mobiliteitssysteem op grootstedelijk
schaal :

de wijken stillen van het autoverkeer ten voordele van actieve modussen  en nabijheid openbaar
vervoer ;

door de structurerende lijnen van het openbaar vervoer te versterken alsook de kwalitatieve
ontwikkeling van een fietspaden en voetgangers netwerk ;

door het verkeer op de structurerende rocade- en penetratieassen te regelen ;

Gelet op het Gewestelijk objectief om een ontwikkeling van geïntegreerde diensten voor de gebruiker te
ontwikkelen door de inzet van het Maas type te begunstigen ;
Overwegende dat de Gemeentelijke wil op haar grondgebied een zwakke elektromagnetische emissie te
behouden is ;
Gelet op de kaart « Voetgangersboulevards » ;
Overwegende dat op termijn de 8 assen voetgangersboulevards zullen verspreid kunne worden om andere
polen van het Gewestelijk grondgebied te verbinden ;
Gelet op de kaart « Netwerk OV PLUS gepland » ;
Overwegende dat de lijn « Vorst (vanaf Herrmann-Debroux)-Delleur-Terhulpen » als radiaal plus en niet
als rocade gedefinieerd is ;
Gelet op de kaart «Comfort gepland » en de kaart « Openbaar Vervoer » in de bijlagen ;
Overwegende dat het traject van bus 95 tussen Vorst en Plijsterplaats hernomen is als OV COMFORT as ;
Overwegende dat de andere bus trajecten hernomen worden in het netwerk OV WIJK ;
Overwegende dat het netwerk OV WIJK gevormd wordt door buslijnen met lokale dienstverlening ;
Overwegende dat hun aanbod progressief kan evolueren tot andere modaliteiten (werking op aanvraag,
andere types voertuigen…) ;
Overwegende de kaart « Netwerk Auto Plus » ;
Overwegende dat de Vorsterielaan hernomen werd in de COMFORT wegennet ;
Overwegende dat de wegennetwerken AUTO COMFORT het maillage van het PLUS netwerk
vervolledigd voor de bereikbaarheid van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en het verstuivingseffect van
het verkeer in de wijken beperkt ;
Overwegende dat algemeen beschouwd het statuut van wegennetwerk Auto Plus impliceert het in gang
zetten van begeleidingsmaatregelen die de neveneffecten van het verkeer beoogt te beperken voor de
buurtbewoners, meer in het bijzonder het geluid en luchtvervuiling ;
Overwegende dat in de cartografie van het plan QUIET BRUSSELS, de blootstelling aan verkeersgeluid
similair zijn op Vorsterie en Vorst ; deze laatste is echter opgenomen in AUTO PLUS ;
Gelet op de 50 actiefiches die het actieplan vormt ;
Overwegende dat iedere fiche de budgettaire, menselijke, reglementaire en technische ressources
herneemt;
Overwegende dat geen enkel ander bedrag vermeld wordt ;
Gelet op actie B.2. « de grote stadsassen op multimodale wijze herinrichten » ;
Gelet op actie B.3. « voetgangers … creëren – leiding project van een stad dat tot meer stappen

• 

• 

• 
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uitnodigt » ;
Gelet op actie B.4 « door de onbestaande of onvolledige GFR te finaliseren (Fiets Comfort) door de
verwezenlijkte itineraria te evalueren ent door deze aan de noden aan te passen ;
Gelet op actie B.6 « het structurerend openbaar vervoersnet verder uitbouwen » ;
Gelet op actie B.10. « het dynamisch verkeersmanagementsysteem » ; door de aansluiting van de
verschillende kruispunten met de afstandscontrolecentrale  te versnellen en door deze met een
verkeersdoser uit te rusten ;
Gelet op actie C.1. « de ontwikkeling van MaaS begeleiden » ;
Gelet op actie C.3. « diensten ontwikkelen in verband met fietsen en nieuwe vormen van mobiliteit » door
de ontwikkeling van het aanbod van elektrische fietsen en autopeds in vrije omloop en door de
veiligheidsinrichtingen en –diensten versterken om een gestolen fiets terug te vinden bij te staan ;
Gelet op actie C.5. « de openbare ruimte en het openbaar vervoersnet versneld toegankelijk maken » ;
Gelet op actie C.8. « stations en overstapknopen inrichten » ; 
Gelet op actie C.11. « de gedeelde mobiliteitsdiensten versterken » ;
Gelet op actie D.4. « vervoerstarieven laten variëren volgens het gebruik » ;
Gelet op actie D.7. « verplaatsingsgeneratoren proactief ondersteunen »  door de Gemeenten aan te
moedigen om als voorbeeld te fungeren wat betreft beheer van mobiliteit en door de verwezenlijking van
een mobiliteitsplan voor de activiteiten te verplichten ;
Gelet op actie D.8. « bedrijven aanmoedigen om hun bestellingen en leveringen te rationaliseren » door de
opstelling van een bedrijfsleveringsplan (BLP) voor gemeenten en OCMW’s te verplichten ;
Gelet op actie E.2. « een constructief partnerschap met de 19 gemeenten ontwikkelen » door de GMP te
co- financieren en  bouwen door een partnerschap te creëren in de vorm van een lokaal mobiliteitscontract
en door de gewestelijke financiële, technische en logistieke ondersteuning te vereenvoudigen ent te
omkaderen ;
Gelet op actie E.7 « Een passend controle- en sanctiesysteem invoeren » door onder meer de
parkeerreglementering te versterken alsook het respect voor gereserveerde zones ;
Gelet op actie F.1. « het gewestelijk mobiliteitsbeleid evalueren » door maandelijks de dashboards voor de
opvolging van het actieprogramma op te stellen en te vervolledigen ;
Overwegende actie F.2. « mobiliteitsgegevens verzamelen, analyseren en beschikbaar stellen »  door
openbare mobiliteitsgegevens te verzamelen, te verstevigen en te analyseren ;
Gelet op actie F.6. « Communiceren over en sensibiliseren voor het beleid inzake mobiliteit » ;
Overwegende dat op p. 33 van de bijlagen, het Keympleinproject vernoemd is als  een project voor een
gedeelde ruimte ;
Overwegende de deze inrichting niet tot stand kwam ;
 
De Gemeenteraad,

Omarmt het participatief elaboratieproces van samenwerking, opbouw die de documenten leidden
die onderworpen werden aan een openbaar onderzoek ;

Omarmt de kwaliteit en duidelijkheid van het plan en haar bijlagen ;

Betreurt de afwezigheid van een becijferd budget per actie en vraagt meer garanties aan de
Brusselse gewestregering met betrekking tot de inwerkingtreding van het Good Move plan.

Vraagt dat de as Delleur-TerHulpen, de missing link tussen de Vorstlaan en de Franklin D.
Roosevelt laan, het onderwerp wordt van actie B.2. door zich te inspireren op de verwezenlijkte
geweststudie ;

Steunt actie B.4. en vraagt dat de « ICR5 » herzien en afgewerkt wordt ;

Vraagt dat de fietspaden gelegen aan de Terhulpsesteenweg, missing link tussen de Vorstlaan en
de Franklin D. Rooseveltlaan , vernieuwd worden ;

Vraagt date en fietspad gecreëerd zou worden aan de Delleurlaan in de richting van de afdaling

• 

• 
• 

• 

• 
• 

• 
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naar de Vorstlaan ;

Vraagt nadrukkend dat het gewestelijk fietspad Terhulpsesteenweg gelegen in het deel tussen de
Alfred Solvaylaan en het station van bosvoorde heropend zou worden na de verstevigingswerken ;

Steunt actie B.6., vraag om het traject van tram 8 op W-B als rocade PLUS lijn op te nemen en dat
het netwerk TP WIJK ten allen tijden correct bediend zou worden ;

Steunt actie B.10. en vraagt dat de Vorsterielaan als AUTO PLUS betiteld wordt en uitgerust 
wordt met een systeem voor verkeersdosering ;

Steunt acties C.1. en C.11. en vraagt om op haar grondgebied de lage gehaltes blootstelling aan
lage elektromagnetische straling te behouden ;

Vraagt dat reglementaire maatregelen zouden genomen worden om het wild parkeren van fietsen
autopeds, scooters en free floating tegen te gaan ;

Steunt actie C.3., herinnert aan zijn steun voor de gecentraliseerde opslag van gevonden fietsen en
dringt erop aan dat de ontwikkeling van elektrische fietsen en scooters met zelfbediening niet
afhankelijk wordt gesteld van de voorwaarde dat exploitanten die reclame op de weg plaatsen ;

Steunt de acties C.5. en E.2., roept op tot verdere regionale steun voor gemeenten voor de
uitvoering van mobiliteitsprojecten en steunt het voorstel om de mobiliteitsteams in gemeenten te
versterken ;

Steunt actie C.8. en vraagt dat de stations van Bosvoorde en van Watermaal uitgerust zouden zijn
met veilige boxen voor fietsen ;

Steunt acties D.4. en F.6. ;

Vraagt een Gewestelijke ondersteuning dat de versterking van de « mobiliteitsteams » in de
Gemeenten mogelijk maakt teneinde acties D.7., D.8., F.1. en F.2. in werking te laten treden.

Vraagt een Gewestelijke ondersteuning om bijkomende menselijke middelen in de Gemeenten, te 
verkrijgen voor de controles van de parkeerreglementering  en het naleven van de « gereserveerde
zones »  (dienst van de administratieve boetes) teneinde actie E.7. in werking te kunnen laten
treden ;

Verzoekt om de vermelding van Keymplein op p. 33 van de Bijlagen te schrappen ;

Herinnert aan het advies van het College van Burgemeester en Schepenen van 2/10/2018 over het
planvoorontwerp; dit advies is bijgevoegd en maakt integraal deel uit van dit advies.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Jos BERTRAND demande si – et comment – le collège compte mettre la pression sur la Région pour que
nos recommandations soient intégrées au Plan régional.  Des contacts sont-ils par ailleurs prévus avec
Hoeilaart et Overijse concernant les voies cyclables en Forêt de Soignes ?
Marie-Noëlle STASSART rappelle qu’à côté de l’avis de la commune sur le Plan régional, il faudra
également adopter un Plan communal de mobilité. Ce travail sera l’occasion de revenir sur nos
recommandations faites à la Région et d’élargir certaines réflexions aux communes voisines de notre
territoire.
Florence LEPOIVRE remercie les services communaux pour la qualité du travail fourni et la Région pour
la qualité des explications données en commission le 9 septembre dernier. Elle souhaite avoir quelques
précisions sur la recommandation relative aux « ondes électromagnétiques faibles ».
Marie-Noëlle STASSART : « Bruxelles Mobilité compte développer une App pour promouvoir la mobilité
multimodale ; à ce sujet, la commune souhaite attirer l’attention sur la problématique des personnes
électro-sensibles ».
Eric GODARD regrette que rien ne soit prévu dans le Plan Good Move pour les motos et scooters, qui sont
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aussi des alternatives à la voiture. Prévoir de leur attribuer quelques emplacements de parking aurait déjà
été un pas dans la bonne direction.
Sandra FERRETTI regrette le nombre élevé d’anglicismes dans le plan, qui ne facilitent guère sa lecture
par tout un chacun.
Martin CASIER estime que la piste cyclable de la Chaussée de La Hulpe après l’œuvre d’art de Staccioli
est loin d’être satisfaisante : ne peut-on faire une suggestion sur ce point ?
Marie-Noëlle STASSART indique que ces suggestions pourront être reprises dans le Plan communal de
mobilité.
Jos BERTRAND vraagt of - en hoe - het college denkt druk te zetten op de Regio opdat onze
aanbevelingen worden geïntegreerd in het regionaal Plan.  Zijn er anderzijds contacten voozien met
Hoeilaart en Overijse betreffende de fietswegen in het Zoniënwoud?
Marie-Noëlle STASSART herinnert eraan dat naast het advies van de gemeente over het regionaal Plan,
men eveneens een Gemeenteplan van mobiliteit zal moeten goedkeuren. Dit werk zal de gelegenheid zijn
om op onze gedane aanbevelingen aan de Regio terug te komen en om bepaalde overwegingen uit te
breiden naar de naburige gemeenten van ons grondgebied.
Florence LEPOIVRE bedankt de gemeentediensten voor de kwaliteit van het geleverde werk en de Regio
voor de kwaliteit van de uitleg die in commissie werd gegeven, 9 september laatstleden. Zij wenst nadere
inlichtingen over de aanbeveling betreffende « zwakke elektromagnetische golven ».
Marie-Noëlle STASSART: « Brussel Mobiliteit wil een App ontwikkelen om de multimodale mobiliteit te
bevorderen; wat dat betreft wil de gemeente de aandacht vestigen op de problematiek van de elektro-
gevoelige personen ».
Eric GODARD betreurt dat niets in het Plan Good Move is voorzien voor de motoren en scooters, die
eveneens alternatieven voor de auto zijn. Overwegen om hun enkele parking plaatsen toe te kennen zou al
een stap in de goede richting geweest zijn.
Sandra FERRETTI betreurt het hoge aantal anglicismen in het plan, die zijn lezing door iedereen niet
vergemakkelijkt.
Martin CASIER is van mening dat het fietspad van de Terhulpense steenweg na het kunstwerk van
Staccioli ver van bevredigend is: kan men geen suggestie op dit punt doen?
Marie-Noëlle STASSART deelt mede dat deze suggesties in het Gemeenteplan van mobiliteit zullen
kunnen opgenomen worden.

 

 

 

Onderwijs
 

Aanduiding van de vertegenwoordigster van de gemeente van Watermaal-Bosvoorde aan de
algemene vergadering van de C.E.C.P. vzw.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

 

Secretariaat
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21 Interpellatie van Dhr Jos BERTRAND betreffende het lidmaatschap van “Burgemeesters voor de
vrede”, de werelddag voor de vrede van 21 september en de koppeling met de acties voor het
klimaat.

Sinds juli 2011 is onze gemeente lid van de organisatie burgemeesters voor de vrede. Ik vind dit een goede
zaak, en ik zou dan ook willen weten hoe het college dit lidmaatschap concreet gestalte geeft.
 
Ik heb het hier al meermaals hier gezegd en ik zal dit blijven herhalen, wij behoren tot een gelukkige
generatie die kan zeggen dat ze tot op heden, in hun hele leven, nooit een oorlog hebben gekend in hun
eigen leefomgeving... Wij komen nu in een periode terecht dat de getuigen van de laatste oorlog, de
slachtoffers van het nazisme en het fascisme er niet meer zullen zijn. Uitgerekend in deze tijd, zien we
overal in Europa opnieuw het spook van het nationalisme, terug de kop op steken. Het is dan ook meer dan
ooit tijd om opnieuw en versterkt aandacht te besteden aan vredeseducatie, aan het in leven houden van de
herinnering aan het drama van de wereldoorlogen van de eerste helft van vorige eeuw en de strijd voor de
vrede, ook de hulp aan de slachtoffers van de oorlogen rondom ons is een onderdeel van deze actie voor
vrede.
 
Naar aanleiding van de herdenking van de atoombom-aanvallen op Hiroshima en Nagasaki van 6 en 9
augustus 1945, was er een oproep van de burgemeester van de stad Ieper, die voor ons land het

voorzitterschap van de beweging op zich neemt, om deze 74ste verjaardag niet onopgemerkt te laten
voorbijgaan. Verschillende gemeenten hebben hier gevolg aan gegeven. Hoe heeft onze gemeente
gereageerd op de oproep van de burgemeester van Ieper?
 
Op 21 september is er opnieuw de werelddag van de VN voor de vrede. Op voorstel van de secretaris
generaal Guterres zal de wereldvrededag dit jaar lopen onder het thema : “klimaatactie – vredesactie”. 
Mag ik weten in welke mate onze gemeente zich zal aansluiten bij de oproep van de VN tot verbinding van
de acties voor het klimaat met de acties voor vrede? Gaat het gemeentebestuur op deze symbolische dag
aandacht geven aan deze thematiek van de wereldvrede en indien ja, op welke wijze? Zal er in het
gemeentelijk onderwijs aandacht aan besteed worden?  Verschillende organisaties wereldwijd roepen in
die periode ook op voor een climate-strike. Zal onze gemeente zich bij deze acties aansluiten en op welke
wijze zal dit gestalte gegeven worden ?
 
Antwoord van Olivier DELEUZE:
 « Bedankt Mijnheer de Raadsheer voor uw interpellatie over dit zo fundamentele onderwerp dat de vrede
is, en die ons zo bijzonder ter harte ligt.
Zoals ik u het reeds in 2015 zei, is onze gemeente immers lid sinds juli 2011 van de internationale
organisatie « Mayors for Peace », initiatief van de Verenigde Naties en de Burgemeester van Hiroshima. Er
is, sinds enkele jaren, een campagne die door Nationale Commissie van Gegevens Bescherming wordt
gedragen en die, acties voorstelt zoals de vlag hijsen « van en voor de vrede » op 21 september op het
fronton van het Gemeentehuis.
De gemeente van Watermaal-Bosvoorde hangt al op symbolische wijze een vlag om zijn gehechtheid aan
twee thematieken te tonen: de Tibetaanse vlag en de vlag LGBTQI+. Zij wil deze symbolische acties niet
vermenigvuldigen en vlaggen uithangen ter gelegenheid van elke werelddag die door de VN wordt
bevolen.
Dat zijnde, is de gemeente niet in blijf met betrekking tot historische herinnering en cultuur van het
geheugen, het Espace Mémoire van de gemeente werd trouwens daarvoor gecreëerd.
De prachtige tentoonstelling over de oorlog 14-18 heeft een levendig succes gekend, en zal verdergezet
worden via de smartphone toepassing waardoor u, op elk moment, kunt wandelen in de gemeente en u
voeden met verhalen die u worden verteld vanop de beschreven plaatsen. Deze tentoonstelling is eveneens
het onderwerp van een tweetalig film verslag, die dit weekend op DVD uitkomt. U zult het zondag
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ontdekken.
Tevens missen wij geen enkel moment of symbolische gebeurtenis die het mogelijk maakt om op de
geschiedenis te wijzen en de gewetens alert te houden: de installatie van een geheugen steen,
herdenkingen. Onlangs, een gewezen « onderdoken kind» gedurende de oorlog, is er dankzij de
gemeentediensten in geslaagd om het huis terug te vinden waarin zij in Watermaal-Bosvoorde werd
ondergebracht. Het was een zeer ontroerend moment, wanneer de persoon ons heeft geschreven om ons te
bedanken voor de geboden hulp bij haar « geschiedenis herleving », en een deel van zichzelf te genezen.
Zij herinnerde er ons eveneens aan, in haar brief, dat te vaak de mensen zich beklagen en niet bedanken,
dat men de tijd moet nemen om positief te zijn en om te vechten tegen de opkomst het nationalisme…
Deze 21 september is dus de internationale Dag van de vrede, die in de gehele wereld wordt gevierd, en
die dit jaar zal plaatsvinden, zoals u het onderstreepte, onder het thema: " actie voor het klimaat - actie
voor de vrede ".
Zaterdag, is het eveneens de seizoen opening van ons cultureel centrum, dat regelmatig zijn thematiek op
deze basissen oriënteert: vrede en klimaat.
Welk mooi symbool om zich rond de cultuur te verzamelen om, de vrede te betekenen, de vrede te
vertegenwoordigen? Om, via voorstellingen, de verhoudingen van de mens met de natuur en de
veranderende klimaat gegevens te ontdekken en in vraag te stellen. De cyclus « Ademt » start vervolgens
op 24 september, precies over deze thematiek, en verzamelt de inspirerende actoren.
U nog zeggen, Mijnheer de raadsheer, dat op gebied van energie, en dus van klimatologische
rechtvaardigheid, de gemeente al zijn doelstellingen reeds verwezenlijkt heeft die oorspronkelijk voor 2030
werden gesteld, en wij houden het niet daarbij. Al onze inspanningen van energiebeleid leveren resultaat
op: de Gemeente registreert een vermindering van 40% van zijn verbruik van gas en 26% elektriciteit.
Rekening houdend met de zelf geproduceerde groene elektriciteit door de Gemeente, vertegenwoordigt dat
een daling van 40% van de CO2 emissie, in overeenstemming met het Europese doel voor 2030.
Behalve ons verbruik verminderen voedt het de wereldconflicten niet, die hun oorsprong in de strijd voor
de grondstoffen vinden, deze vermindering vertegenwoordigt een economie van 320,000 euro per jaar voor
de gemeentebegroting, dus net evenveel middelen die voor het sociale beleid, de opvoeding, het samen
leven, de pacificatie en de strijd tegen de uitsluiting worden vrijgemaakt ».
Jos BERTRAND merkt op dat antwoord van de burgemeester bijna hetzelfde is dan dat ontvangen enkele
jaren eerder. Hij betreurt dat de vrede in de wereld minder belangrijk is voor het college dan andere
thematieken.

De Raad neemt kennis.

 

 

Interpellatie van Dhr Jos BERTRAND betreffende de mobiliteit in de wijk Hogebomen

Naar aanleiding van de plannen voor een nieuwe buslijn 42, zou de MIVB een verkeer enquête gehouden
in de wijk van de Dries – Hoogebomen (Futaie) en dit naar aanleiding van het geplande traject door de
Onze Lieve Heersbeestjeslaan en de voorstellen voor eventueel een alternatief traject.
Wij hebben daarover het college reeds eerder geïnterpelleerd. Ik dank ook het college voor het antwoord op
mijn schriftelijke vraag van oktober ll.
 
Het college vermeldt de mobiliteitstudie die in samenspraak met de MIVB, Brussel mobiliteit en de
gemeente zou worden doorgevoerd in de wijk Hoogebomen – Dries. De enquête zou begin dit jaar moeten
zijn doorgevoerd.
 
Mag ik van bet college vernemen waar we staan met dit dossier? Is het college geïnformeerd over de
studies en plannen van de MIVB en zal het college zijn rol als mediator opnemen? Hoe gaan de
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buurtbewoners in de discussie overleg betrokken worden?
 
Ik zou van de gelegenheid ook willen terugkomen op het dossier van de invoering van de zone dertig in de
wijk en met name ook de heraanleg van de jachthoornlaan. Mag ik weten hoever de plannen gevorderd
zijn? Wat is de timing van de werken en hoe worden de buurtbewoners betrokken ?
 
Antwoord van Marie-Noëlle STASSART:
« De mobiliteit studie in de wijk Futaie-Dries gaat goed vooruit. Er waren drie vergaderingen van het
Comité van Begeleiding (op 14 maart - op 15 mei en op 14 juni) en de verschillende verslagen werden aan
het College meegedeeld.
Aan deze vergaderingen hebben de betrokken sprekers deelgenomen, namelijk : Brussel Mobiliteit, MIVB,
het studiebureau Espace Mobilité en de Gemeente.
Voor uw informatie, wordt de toepassing van het bus plan in de overeenkomst van de meerderheid van de
Brusselse regering bevestigd: "Daarom, verbindt de Regering zich ertoe om het leidende Bus Plan zo
spoedig mogelijk te verwezenlijken, teneinde een stijging van het aanbod van 30% vóór het eind van de
legislatuur te beogen. ".  
Het project van bus 42 dat deel uitmaakt van het bus plan wordt bevestigd.
De studie, die verschillende alternatieven presenteert, is bijna beëindigd. Zij werd ons trouwens gisteren
tijdens de zitting van het College gepresenteerd, teneinde dat wij allemaal over de studie, zonder enige
wijziging worden ingelicht.
Vervolgens zoals wij het reeds tevoren hebben uitgelegd, gaan wij een participatief proces leiden waarvoor
wij nog het kader moeten bepalen: de bewoners zullen in de discussie verwikkeld zijn.
Betreffende de zone 30 in deze wijk, is de uitvoering ervan begonnen  (Lieveheersbeestjes - laan
Hoornkeverslaan - Roofkeverslaan); wij moeten nog de signalisatie plaatsen.
Wat de Jachthoornlaan betreft:
Vernauwingswerken zullen uitgevoerd worden aan het kruispunt Jachthoorn-Klokjes; zij maken deel uit
van de kleine aanpassingen door de Regio gesubsidieerd en bestemd om de snelheid van de automobilisten
te vertragen.
Deze herinrichting voldoet aan de eisen van de inwoners die ons vaak het gevaar van deze plaats hebben
aangeduid, te wijten aan voertuigen parkerend op de hoeken en beperking van het zicht.
Het project streeft ernaar het parkeren op de hoeken fysiek onmogelijk te maken en de voetgangers toe te
laten de aankomende voertuigen goed te zien.
Wat de Jachthoornlaan betreft, zijn de werkzaamheden VIVAQUA op het punt van voltooiing en is de
herasfaltering van dit wegennet voor het begin van oktober voorzien ».
Jos BERTRAND vraagt of de herinrichting werkzaamheden tegelijk met herasfalteringen zullen gebeuren.
Marie-Noëlle STASSART antwoordt dat het om 2 verschillende bouwwerven gaat.
Jos BERTRAND betreurt dat VIVAQUA nog eens de bewoners voor het voldongen feit heeft gesteld door
ze pas te informeren de dag voor het begin van de bouwwerf.

De Raad neemt kennis.

 

 

Interpellatie van Mw Florence LEPOIVRE betreffende de nieuwe regeling inzake rommelmarkten

Afgelopen mei moesten we ons uitspreken over de nieuwe verordening over de organisatie van de
rommelmarkten in de gemeente, die op 1 juli 2019 in werking is getreden. Zoals u weet, had mijn fractie,
net als anderen, twijfels geuit over deze nieuwe verordening, over de uitvoerbaarheid, de doeltreffendheid
en de waarde ervan. Jos Bertrand en ik hebben ons van stemming onthouden.  
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Op het moment dat ik deze vraag stel, zijn er dus drie rommelmarkten in de gemeente waarvoor deze
verordening werd toegepast. En we kunnen zeggen dat deze rommelmarkten erg triest waren. Terwijl vorig
jaar de kleurrijke stands in onze straten bloeiden, bleven dit jaar veel plaatsen leeg en waren er in sommige
straten slechts een paar verspreide stands te vinden.
 
Ik heb met veel mensen gesproken tijdens de 3 rommelmarkten. De meeste van hen hebben hun afkeuring
uitgesproken over de nieuwe regeling. Hier zijn enkele van de opmerkingen die we gehoord hebben: (1) De
omslachtige procedure: voorafgaande registratie, betaling van een borg, onmogelijkheid om te controleren
welke locatie is geboekt, enz. (2) De registratietermijn: voor de inwoners van de gemeente moet de
registratie bijna een maand voor de vlooienmarkt plaatsvinden, wat geen flexibiliteit meer toelaat,
bijvoorbeeld afhankelijk van het weer of gewoon als iets de geregistreerde persoon verhindert om deel te
nemen aan de rommelmarkt. (3) de deelname van mensen die niet in de gemeente wonen: tijdens de drie
vlooienmarkten waren veel sites leeg, maar de mensen die 's morgens kwamen opdagen konden zich niet
settelen als ze zich niet van tevoren hadden ingeschreven. De meeste hadden echter nog niet van de nieuwe
verordening gehoord.  
 
Met het oog op deze elementen:

    Heeft u een eerste evaluatie van de nieuwe regeling gemaakt, met de diensten van de gemeente,
maar ook door er met de deelnemers over te praten? Zo ja, kunt u me dan vertellen wat er uit
voortgekomen is? Zo neen, wanneer bent u van plan deze evaluatie uit te voeren?

    Bent u van plan de regels te veranderen, gezien het feit dat veel locaties leeg zijn gebleven,
waardoor de sfeer van deze rommelmarkten veel minder feestelijk is?

Dank u voor uw antwoorden.
 
Antwoord van Hang NGUYEN:
« Ter herinnering, wij hebben sinds deze zomer een nieuwe regeling ingevoerd voor de rommel markten
met het doel, om namelijk het toenemende aantal van professionele verkopers en inwoners van andere
gemeenten die de deelname van de inwoners van Watermaal-Bosvoorde zouden hinderen, maar ook
moeilijk om de aanbieders verantwoordelijk te maken wat het deponeren van de afvalstoffen betreft.
Na het kwieke alarm van de Aartshertogen rommelmarkt, hebben de volgenden zich goed herpakt en is het
systeem gelanceerd. Ik bedank trouwens de dienst van het Economische Leven om dit op de been te
hebben gebracht in een minimum van tijd.
Dit gezegd, lijdt de nieuwe rommelmarkt regeling aan kinderziektes en dat is normaal. Elke belangrijke
verandering impliceert een aanpassingsperiode.
Gradueel na verloop, hebben wij nota genomen van de terugkeer van brocanteurs, van de ondervonden
problemen, van de ideeën en suggesties van verbeteringen. Een globale evaluatie is voorzien na de laatste
rommelmarkt van 6 oktober teneinde een volledig zicht van het seizoen en met alle betrokken diensten te
hebben, economisch Leven voor hun ervaring van de inschrijving procedures en plaatsen, Netheid voor het
volume van teruggekregen afvalstoffen en de overuren gepresteert voor het schoonmaken van de plaatsen,
Financiën voor het beleid van de betalingen en borg terugbetalingen. Een debriefing met de handelaars is
eveneens op de agenda van de volgende vergadering van VHWB.
Volgens de eerste vaststellingen, moet het beleid van de inschrijvingen nog verfijnd worden om de
inschrijvingsperiodes zo lang mogelijk te verlengen en de vragen per telefoon te verminderen. Met het oog
hierop bijvoorbeeld, voorzien om een automatisch bericht van ontvangst te sturen na ieder aangevuld
formulier of het plan van de plaatsen online op de website van de gemeente zetten. Als het aantal
voorafgaande uren gepresteerd door het team economisch Leven, is gestegen, zijn de uren gepresteerd ter
plaatse, parallel hiermee in daling van de conflicten verminderd die tussen brocanteurs moeten beheerd
worden. Anderzijds hebben bepaalde taken, zoals de opvatting van de procedures en markering van de
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plaatsen tijd in beslag genomen maar moeten niet elk jaar opnieuw worden gemaakt. Eveneens merken we
op dat het merendeel van de brocanteurs heeft gewaardeerd om te kunnen komen om 8:00 in plaats van
5:00 in de ochtend, zonder stress noch plaatsing conflict.
3 rommelmarkten hebben zich gehouden in juni, onder de oude regeling, er valt te noteren, een zeker
aantal lege plaatsen,  4 hebben al met de nieuwe regeling plaatsgevonden, en er blijft er nog 1 in oktober.
Teneinde een volledige analyse te hebben,  zal het nodig zijn om met alle relevante elementen rekening te
houden, het effect van de regeling wijziging en ook de meteorologische factoren, de keus van de data, de
reclame via de verschillende kanalen van communicatie, de attractiviteit van de wijk, de samenwerking met
de handelaars, enz.
Wijzigingen van de regeling zullen dienovereenkomstig gedaan kunnen worden en u zult natuurlijk bij de
discussie betrokken worden.
Dit gezegd, is het hoofddoel bereikt aangezien het gezellige en oorspronkelijke lokaal karakter van onze
rommelmarkten wordt behouden ».
Florence LEPOIVRE geeft toe dat het positief voor de bewoners is, niet meer om 5:00 van de ochtend te
moeten komen om zich van een plaats te verzekeren. Zij vraagt echter dat men meer flexibiliteit voor deze
laatsten toelaat.

De Raad neemt kennis.

 

 

Interpellatie van Mw Florence LEPOIVRE met betrekking tot het vereiste van de B-rijbewijs in de
vacatures van de gemeente

Tijdens de gemeenteraadszitting van 25 juni heb ik u gevraagd naar de eis om in het bezit te zijn van een
B-rijbewijs voor bepaalde vacatures in de gemeente, terwijl dit voor deze taken niet nodig was.
 
U hebt mij geantwoord, en ik citeer hier uit de notulen van deze Raad, die we zojuist vanavond hebben
goedgekeurd: "Om ons werkaanbod voor zoveel mogelijk mensen open te stellen, hechten we er veel
belang aan dat we geen onnodige vaardigheden vereisen. Zo is voor onze huidige aanbiedingen op de site
voor de 2 functies van maatschappelijk werker, verpleegkundige, regisseur en docent fotografie
bijvoorbeeld geen B-rijbewijs nodig. »
 
Sinds deze interpellatie heeft de gemeente echter een nieuw werkaanbod gepubliceerd waarin het vereiste
van de B-rijbewijs opnieuw wordt vermeld, terwijl de functie dit niet vereist (zoals het geval was met de
functie waarover ik het had op 25 juni, die u betwistte). Dit is de functie van Administratief Secretaris
niv.B van de afdeling Demografie. Meer in het bijzonder betekent dit een ontvangst- en verwerkingsfunctie
voor de bevolking en de burgerlijke stand.
 
Zoals ik u op 25 juni al zei, zijn de tijden veranderd: steeds minder mensen in Brussel hebben een
rijbewijs, zeker onder jongeren. Het opleggen van een B-rijbewijs voor een baanaanbod waarvoor dit niet
nodig is, komt er dus op neer dat bepaalde mensen, en met name jongeren, worden verhinderd om te
solliciteren naar een baan in onze gemeente.
 
Met het oog op dit nieuwe aanbod zijn mijn vragen als volgt:

Waarom wordt een B-rijbewijs voor deze functie vereist en meer in het algemeen voor andere
functies in de gemeente, ook als het bezit van een B-rijbewijs niet verplicht is om de functie uit te
oefenen?

• 
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Zou u bereid zijn deze eis alleen voor te behouden voor functies waar het echt essentieel is?

Dank u voor uw antwoorden.
 
Antwoord van Olivier DELEUZE:
« Sinds mei 2019, werden 15 werkaanbiedingen gepubliceerd. Voor 3 tussen hen, was het rijbewijs een
voorafgaande vereiste: de vrachtwagen chauffeur, de elektricien en de schilder van wegennetten want deze
functies impliceren eventueel om met de bestelwagen van de dienst te rijden.  Voor de 3 anderen, maakte
deze wens deel uit van het ideale functie profiel zonder echter een vereiste voorwaarde zijn: arbeider ten
dienste van de netheid - waar het besturen van het voertuig van dienst om beurt mogelijk is -,
administratieve secretaris ten dienste van de demografie - die soms verplaatsingen in verband met de dienst
aan de burgers of bij de verkiezingen impliceert - en administratieve medewerker ten dienste van de
Grondregie - die regelmatige verplaatsingen in de gemeente impliceert om huurders of kandidaten huurders
te ontmoeten. Voor deze profielen, waar het rijbewijs geen verplichting maar een plus is, gaan wij dat
voortaan op uitdrukkelijke  wijze in de werkaanbiedingen aangeven. Uiteindelijk voor het andere aanbod,
was het rijbewijs niet vereist: bibliothecaris, medewerker Informatie en communicatie, beheerder payroll,
kinderverzorgster, verpleegster directrice van crèche, maatschappelijke werker…
Florence LEPOIVRE vraagt dat men duidelijk aangeeft of het bezit van een rijbewijs een noodzaak of
eenvoudigweg een troef is, om te vermijden dat kandidaten verzaken te solliciteren naar bepaalde functies
ten gevolge van deze eis.  

De Raad neemt kennis.

 

 

Interpellatie van Mw Florence LEPOIVRE betreffende de evaluatie en opvolging van het
hittegolfplan van de gemeente.

Op de gemeenteraadsvergadering van 25 juni 2019 stelde ik u een actualiteitsvraag over het hittegolfplan
van de gemeente.
 
Dit plan, dat op 25 juni werd geactiveerd, bestond slechts uit een paar tips en het verstrekken van een
telefoonnummer. Kortom, het hittegolfplan van onze gemeente is een "reactief" en geen proactief plan.
 
Om dit plan voor de volgende hittegolf te verbeteren, zou ik u de volgende vragen willen stellen:

Heeft u een evaluatie van het plan van dit jaar? Kunt u mij meer in het bijzonder vertellen hoeveel
oproepen zijn gepleegd naar het door de gemeente verstrekte nummer? Hoeveel mensen hadden een
ingreep nodig van Vivre Chez Soi (voor ouderen) en het OCMW (voor anderen)? Heeft u ook enig
idee van hoeveel flessen water gedistribueerd zijn? Heeft u meldingen van de politie ontvangen van
mensen die in gevaar kunnen zijn?

Naar aanleiding van mijn vragen zei u dat de ruimte voorzien in het Drie Linden Stadium voor het
extreme koudplan kon worden gebruikt om mensen in precaire situaties een ruimte te bieden, zodat
ze tijdens hittepieken onderdak konden krijgen. Is deze ruimte daadwerkelijk beschikbaar gesteld?
Zo niet, waarom niet?

Wat bent u van plan te doen om het hittegolfplan van onze gemeente proactiever te maken?

Dank u voor uw antwoorden.
 

• 

• 

• 
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Antwoord van Olivier DELEUZE:
« Alvorens u punt per punt te antwoorden, zou ik eerst willen terugkomen op uw bewering dat «
Samengevat, is het hittegolf plan van onze gemeente een « reactief » plan en niet proactief ».  
Het is in feite actief op drie gebieden, voorafgaand, tijdens zijn activering, en achteraf. De sociale werkers
zijn in de co-oprichting  betrokken, de preventieve en werkelijke opstelling van dit hittegolf plan en ik
bedank ze ervoor. In de feiten, zijn het dus een hele reeks personen die in netwerk werken om zich van het
welzijn te verzekeren van bijzonder kwetsbare personen, zoals vijfenzestigplussers, tijdens deze hittegolf
periode. Het plan wordt slechts in werking gezet na dat men zich verzekerd heeft dat het proces in staat is
om actief te zijn, noodzakelijk, en dat de middelen in voldoende hoeveelheid aanwezig zijn.
Wat u van het hittegolf plan waarneemt, eens op gang gebracht, bestaat hoofdzakelijk in de communicatie
van de informatie over dit plan, en wat nuttig kan zijn voor de direct getroffen personen, of hun omgeving,
door ze eveneens bewust te maken. Deze communicatie opent en doet beroep op meer aandacht tussen
buren bijvoorbeeld, het is wat wij al dikwijls als antwoord hebben van de inwoners.
Ik zou zelfs verder gaan: het hittegolf plan is vooral een preventief plan en niet uitsluitend proactief.
Wanneer onze partners (OCMW, Vivre chez soi of wijk agent) ons interpelleren voor individuele situaties,
grijpen wij ter hoogte van onze middelen in. Ik denk dat als Gemeente, wij onze burgers moeten
informeren en de burgerssolidariteit activeren.
Wij hebben dit jaar geen uitdeling van water gedaan want er waren geen specifieke vragen.
Er was 1 specifiek  verzoek aan het OCMW dat naar het hittegolf plan verwijst, maar het werk van het
OCMW en Vivre Chez soi, hoewel geaccentueerd in de hittegolf periode, is permanent, de hulp stopt niet
of brengt zich niet in een bijzondere periode op gang.
Over het lokaal in het stadium dat u « het grote koude plan », noemt, dat hadden wij effectief een tijd als
een mogelijkheid van project overwogen, maar wij hebben eerder onze middelen en onze energie
geïnvesteerd in de versterking van de band met de gekende kwetsbare personen en de beschikbaarheid van
een voorbereide plaats om de personen in nood van ondergebracht te worden voortdurend te ontvangen .
Deze plaats zal opnieuw deze winter in geval van nood hiertoe dienen ».

De Raad neemt kennis.

 

 

Interpellatie van Dhr Martin CASIER op verschillende punten met betrekking tot fietsen:
onvoldoende parkeerplaatsen, reparatiewerkplaatsen en pompen, veralgemening van het
fietsdiploma in onze scholen en het instellen van een fietscommissie.

Sinds enkele jaren installeren verschillende gemeenten van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
reparatiewerkplaatsen en/of zelfbedieningsfietspompen op de openbare weg. Dit is bijvoorbeeld het geval
in de gemeenten Elsene, Sint-Gillis, Evere en Jette.
 
Onze buurgemeente Oudergem heeft op haar grondgebied 6 fietspompen en 12 reparatiestations
geïnstalleerd. Deze mobiliteitsprojecten werden voor 100% gesubsidieerd door het Brussels Gewest en
maken deel uit van andere initiatieven om het fietsen te ondersteunen, zoals het plaatsen van beveiligde
fietsdozen die beheerd worden door de vzw Cyclo.
 
Daarnaast beschikken veel openbare plaatsen in onze gemeente over een fietsenstalling. Toch moet
worden opgemerkt dat op veel plaatsen (Keym Square, Calypso zwembad, ...) het aantal van deze sites is
veel te weinig.
Deze situatie veroorzaakt vaak overlast voor andere gebruikers van de openbare ruimte (voetgangers, ...)
omdat fietsers hun fiets op ongeschikte plaatsen moeten vastbinden.
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Fietsen op de openbare weg en in het verkeer kan soms gevaarlijk of onveilig zijn. In dit verband
verwelkomen wij het initiatief dat de gemeente reeds heeft genomen om met Pro-Vélo, het
"fietserscertificaat" binnen onze gemeentescholen, te organiseren. Op dit moment zijn er echter slechts
twee of drie scholen betrokken bij dit initiatief.
 
Ten slotte wijzen de verschillende hierboven genoemde punten en meer in het algemeen de kwestie van het
fietsen in onze gemeente als geheel, op de noodzaak om de strategie van onze gemeente op dit gebied
verder te versterken om zo proactief mogelijk te zijn. Zij wijzen er ook op dat de aanwezigheid van
fietsgebruikers om deze reflecties uit te voeren ongetwijfeld een belangrijke toegevoegde waarde zou
hebben. De GRACQ-memorandum voor de gemeenteraadsverkiezingen wilde ook een fietscommissie
binnen onze gemeente in het leven roepen om alle belanghebbenden (vertegenwoordigers van de fietsers,
fietscoördinator, vertegenwoordigers van de politie, mobiliteits- en werkdiensten, politieke besluitvormers,
...) rond dezelfde tafel te brengen.
 
Mijn vragen zijn de volgende:

Kunt u mij uitleggen waarom de gemeente Watermaal-Bosvoorde tot nu toe dergelijke terminals
niet heeft geïnstalleerd, terwijl veel gemeenten ze sinds 2017 wel hebben geïnstalleerd?

Kunt u mij vertellen of de gemeente Watermaal-Bosvoorde ook van plan is dit type terminals te
installeren om het leven van de fietsers te vergemakkelijken? Zo ja, met welke methodologie zou
dan de locatie van deze terminals worden bepaald?

Deze projecten werden voor 100% gesubsidieerd door het Gewest, is dit ook nu nog het geval?

Is de gemeente van plan het aantal fietsenstallingen op haar grondgebied uit te breiden, op welke
plaatsen en binnen welk tijdsbestek?

Is de gemeente van plan om het "fietserscertificaat" uit te breiden naar alle gemeentelijke scholen
op haar grondgebied?

Is de gemeente van plan een "fietscommissie" op te richten waarin administratieve, politieke en
associatieve actoren (vertegenwoordigers van de gebruikers, enz.) worden gecombineerd om de
politiek op haar grondgebied verder te integreren?

Dank u voor uw antwoorden.
 
Antwoord van Marie-Noëlle STASSART:
« Ik bedank u, Mijnheer de Raadsheer, voor uw interpellatie.
Effectief inhoudelijk, ga ik akkoord dat men het meest proactief mogelijk moet zijn en wij zijn gelukkig
dat de socialistische partij zich van het fiets thematiek meester maakt!
Ziehier, enkele werktuigen van acties waaraan wij werken:
Op regionaal niveau, zullen wij erop toezien dat de acties voorzien in het nieuwe Regionaal Plan van
Mobiliteit vaste vorm aannemen, voor het geheel van het grondgebied van de Brusselse Regio en meer
bepaald voor dit van onze gemeente.
In ons advies uitgebracht met betrekking tot GOOD MOVE, pleiten wij voor een regionale steun die de
versterking van de teams Mobiliteit in onze gemeente toelaat en om aanvullende menselijke middelen voor
de controle van de parkeer regels en de naleving van de gereserveerde zones; ik hoop dat de Regio ons zal
horen!
In de mate van het mogelijke antwoorden wij op de verschillende projecten verzoeken die een subsidie
creëren en die ons toelaten om op het terrein te handelen.
Wij hebben geantwoord op project verzoek « steun aan de Gemeente initiatieven » en een subsidie
verkregen voor nieuwe fiets boksen, nieuwe rekken en een eerste fietsen reparatiestation.
Het administratieve proces moet nog gefinaliseerd worden tussen de Gemeente en de Regio, teneinde dat
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dit materiaal voor het eind van het jaar wordt geplaatst.
Wij ontwerpen en concretiseren plaatselijke acties georganiseerd en gefinancierd door de Gemeente:
-              De premie voor de fiets reparatie is er een voorbeeld van.
 
Momenteel werkt dit hulpmiddel goed. Talrijke burgers zullen hun formulier afgeven en genieten van de
premie van 50 euro.
-              Een « Overleg ontvouwen van fietsenrekken in Watermaal-Bosvoorde » is zojuist opgesteld. Het
is een eerste actie voor de zachte mobiliteit, in afwachting van het nieuwe Gemeenteplan van Mobiliteit.
Wij verzoeken de burgers om de precieze plaatsen voor te stellen die hun interessant lijken om het fiets
gebruik in de Gemeente te vergemakkelijken. Er zal hun gevraagd worden om, via een formulier « deel te
nemen», dat in de komende dagen online zal gezet worden. Wij zullen dan op basis van dit overleg
fietsenrekken kunnen plaatsen die al in voorraad zijn in het technische Centrum.
Wat de kleine fietsreparaties stations betreft, werden de verschillende gemeenten op dat gebied
ondervraagd en er is, in het verleden gebleken, dat deze stations regelmatig buiten gebruik waren.
Omwille van deze reden, had de dienst, aanvankelijk, dit soort installatie niet weerhouden.
Dit jaar, heb ik besloten om er een te plaatsen dankzij de subsidie in verband met de oproep tot projecten «
Steun aan de Gemeente initiatieven », het zal langs het fietspad van de Vorstlaan (rotonde Wiener)
geplaatst worden en volgens het gemaakt gebruik, zien om er meer te plaatsen.
Om het aantal velo parking plaatsen te versterken, voorziet de begroting in de levering van rekken.
Tot nu toe zijn er 80 aangekomen in het technische Centrum en wij zullen zien, in het volgende
begrotingsevenwicht, welke aanvullende middelen mogelijk zijn om dit aantal te verhogen.
Aanvankelijk is er voorzien om er te plaatsen dichtbij de handels, sportscholen en sportinstallaties, op de
onlangs uitgevoerde stoep uitbreidingen (Lieveheersbeestjes, Hertogendreef, enz)
Telkens wanneer er een nieuw project inzake wegennet aanpassing is, wordt een fietsparking voorzien: dat
is het geval bijvoorbeeld, Steenweg op Terhulpen, E. Van Becelaerelaan.
Betreffende het « fietsers brevet », moet men weten dat om de kinderen van onze gemeentescholen op te
leiden tot het fiets rijden, men een « fietsers-pool » moet vormen, die de vorming waarborgt. In onze
gemeente, is deze pool samengesteld door onze gemeenteagenten die door Pro Fiets werden opgeleid (drie
opleidingsdagen = 500, - euro).
Momenteel genieten drie klassen van het « fietsers brevet », (1 op l’école Les Cèdres en 2 op La
Sapinière); het gemeentepersoneel en de plaatselijke politie kunnen niet meer kinderen (3 klassen =
ongeveer 70 leerlingen) voor hun rekening nemen.
Als schepen van mobiliteit, ben ik van mening dat de fiets scholing essentieel is om de zachte mobiliteit te
genereren vanaf de jongste leeftijd.
Ik heb mijn dienst gevraagd om deze vraag met de dienst onderwijs te bespreken, en de mogelijke
financiële mechanismen te onderzoeken (namelijk via Pro Velo) opdat een maximum scholen van de
toekenning van het « fietsers brevet » kan genieten.
Wij overwegen niet om een « fiets commissie »,  op touw te zetten momenteel en wij bevoorrechten eerder
een ononderbroken proces waar wij de burgers aan het beluisteren zijn.
Uiteindelijk, zal het nieuwe Gemeenteplan van Mobiliteit dat in de visie van het Regionaal Plan van
Mobiliteit zal opgesteld zijn in overleg met de burgers  ».
 
Martin CASIER verwondert zich over de wil om een « ononderbroken proces » op te stellen en de
weigering om een commissie te creëren. Terugkomend naar het begin van het antwoord van Marie-Noëlle
STASSART, herinnert hij eraan dat de gemeente van Saint-Gillis, sinds lang geleidt door de socialistische
Partij, niet op de komst van ECOLO heeft gewacht om op concrete wijze op de fiets thematiek vooruit te
gaan.

De Raad neemt kennis.
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David Leisterh verlaat de zitting. 
 

Interpellatie van Dhr Martin CASIER betreffende het verkoop van de zetel van Royale Belge

In juli vernamen we in de krant "l'Echo" dat Cofinimmo de voormalige hoofdzetel van Royale Belge op
Vorstlaan voor 50 miljoen euro had verkocht.
 
Volgens informatie van L'Echo zouden de kandidaat-kopers een consortium van promotoren zijn die zich
rond het duo Kairos-Cores hebben verzameld. De notariële akte zou de komende maanden worden
ondertekend.
 
Mijn vragen zijn de volgende:

    Kunt u deze informatie bevestigen en heeft u een bevestiging ontvangen dat de verkoop is
afgerond?

    Bent u op de hoogte van de projecten die het consortium Kairos-Cores van plan is op de site uit
te voeren?

    Heeft u contact opgenomen met de kopers om hun project te bespreken en te zien hoe het aan
de behoeften van onze gemeente kan voldoen?

    Bovendien, zoals u ongetwijfeld hebt gelezen, zal de deur van Ulysses, die de asielzoekers
ontvangt in het zogenaamde "Blue Star"-gebouw dat de stad Brussel ter beschikking stelt,
binnenkort haar deuren moeten sluiten. Enkele honderden migranten lopen het risico het enige dak
te verliezen dat ze nog over hadden. Zoals we al meerdere malen hebben gezegd, hebt u samen met
de nieuwe koper formele of informele stappen ondernomen om na te gaan of het mogelijk is dat
deze gebouwen (of gebouwen op dezelfde site maar vlak naast elkaar) een tijdelijke oplossing
kunnen zijn voor deze crisis, georganiseerd en onderhouden door de federale regering, om
migranten in ons land te ontvangen?

Dank u voor uw antwoorden.
 
Antwoord van Olivier DELEUZE:
« De verkoop werd nog niet verwezenlijkt, het zal voor medio november zijn. Het project van de kopers, is
hoofdzakelijk kantoren, met huisvestingen op de laatste verdiepingen en functies van culturele, sport- en
commerciële animaties in de lagere verdiepingen en de benedenverdieping. De grond aanleg zal dezelfde
zijn dan het huidige gebouw. De voorwaarden die wij hadden gesteld in de inschrijving aanvraag op de
beschermingslijst, namelijk het gebouw te behouden, de grond aanleg behouden, geen deel van de
Vorstlaan noch van het Zoniënwoud privatiseren en een toegang tot het park handhaven, zijn dus a priori
geëerbiedigd. Er valt op te merken dat het project waarschijnlijk het onderwerp van een wedstrijd onder de
oplettende blik van de bouwmeester zal zijn. Ik werd medio juli ingelicht van de verkoop, kort voor het
persbericht, en ik heb deze maandag ochtend de waarschijnlijke kopers ontmoet die hun project zijn komen
uitleggen.
Op uw laatste vraag, die de mogelijkheid betreft om er migranten te ontvangen, zou ik dit willen zeggen. Ik
geloof dat men trots - maar niet tevreden kan zijn - van wat onze gemeente doet inzake onderdak van de
asielzoekers. Watermaal-Bosvoorde vertegenwoordigt 2% van de Brusselse bevolking.  Wij zijn een
gastvrije gemeente en wij stimuleren door alle middelen het wederzijds respect en de convivialiteit. In
2011 heeft men de eerste LOI voor niet vergezelde minderjarigen gecreëerd. Vervolgens heeft men zijn
capaciteit van ontvangst uitgebreid. Het OCMW heeft 3 huisvesting eenheden. Men sluit zich eveneens aan
bij SVK DELTA die zich bezighoudt met het beleid intergenerationele huisvestingen. Er zijn vele
personen in onze gemeente die onderdak geven en wij helpen ze. Men doet wat men kan en het is nog niet
bevredigend. Er is geen openbaar gebouw daar wij al op zoek zijn naar plaats voor ons personeel. Het
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AXA gebouw is een leeg particulier gebouw, natuurlijk, maar op het niveau van de uitrusting zou het niet
aangepast zijn om onderdak te verlenen want het is geen oud hotel zoals in Brussel Stad of een oud
rusthuis zoals in Etterbeek. Ik breng hulde aan de initiatieven die door deze gemeenten worden genomen.
Hier spreekt men over een oud kantoor gebouw met een oppervlakte van 57.000 m², met grote plateaus
van de jaren 70 met 4 douches en geen sanitaire voorzieningen. Men sluit de vraag van de opvordering van
het flatgebouw uit, want de wetgeving bepaalt enerzijds dat als u een flatgebouw opvordert het moet
gedaan worden in zijn geheel en anderzijds het is tegen het advies van de eigenaar ingaan, dat men dan  
bovendien met een rechtvaardige vergoeding zal moeten schadeloosstellen. Dus is er geen gemakkelijke
oplossing op ons grondgebied voor het herbergen van deze personen. Ik had er expliciet met Cofinimmo
over gesproken die me nooit heeft geantwoord. Het is geen opgewekt antwoord, het is een nederig
antwoord op een uiterst moeilijke vraag.
Martin CASIER vraagt dat men aandachtig blijft dat de « activiteiten » die zullen voorgesteld worden
gunstig voor de bewoners van gemeente zijn. Hij bedankt tevens de burgemeester voor zijn eerlijk
antwoord op de vraag van de migranten en zijn hulde aan de herbergende burgers van de gemeente.

De Raad neemt kennis.

 

David Leisterh treedt in zitting. 
 

Interpellatie van Mw Laura SQUARTINI betreffende het reglement van de schoolcomité's

In februari 2018 had de Gemeenteraad de wettelijke bepalingen betreffende de schoolcomités herzien, die
in het bijzonder bepalen dat elk comité tegen 31 juli aan de Schepen van Onderwijst zijn verslagen over de
activiteiten van het afgelopen schooljaar moet toesturen en de verbeteringen moet schetsen die zij
aanbevelen ten voordele van de gemeentelijke scholen in het algemeen en de school waarvan zij
afhankelijk zijn in het bijzonder, alsook een verslag over de jaarlijkse rekeningen.
Is deze informatie daadwerkelijk verstrekt en zijn er specifieke opmerkingen gemaakt?
Ik wil van deze gelegenheid gebruik maken om een korte update te geven over deze nieuwe verordening:

    Is er een vervolg op dit herontwerp geweest?

    Welke schoolcomités bestaan er en zijn hun leden effectief naar het college gestuurd en aan de
Gemeenteraad gecommuniceerd?

    In welke mate worden HHR en PV's gepubliceerd en gecommuniceerd naar de ouders?

    Werd u, mevrouw de Schepen, uitgenodigd voor een vergadering?

    Tot slot, biedt het nieuwe kader van de verordening de schoolcomités de mogelijkheid om hun
doelstellingen en taken te vervullen?

Antwoord van Hang NGUYEN:
« Mevrouw de Raadsvrouw, ik bedank u voor uw interpellatie.
De schoolcomités bestaan in La Sapinière, les Cèdres en in la Futaie.
Hun samenstelling voor het jaar 2019-2020 is lopende en eens gefinaliseerd zal worden meegedeeld.
De activiteit verslagen en het verslag over de rekeningen stand voor het jaar 2017-2018 werden
overgemaakt aan de Gemeenteontvanger. Men verwacht er nog enige voor het jaar 2018-2019. Er zijn geen
bijzondere opmerkingen voor de tot nu toe ontvangen verslagen.
Sinds mijn in functietreding, werd ik uitgenodigd op een schoolcomité in la Sapinière op 5/02/2019. Er
werden PV’s gepubliceerd en volgens de scholen aan de ouders meegedeeld. Bij onze kennis, zijn er nog
geen huis reglementen opgesteld.
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Er is geen schoolcomité in Karrenberg en de 3 kleuterscholen van de Colibri/Najaden/Zilverrreigers. Wij
stellen vast dat de schoolcomités min of meer actief zijn, in de loop der jaren in functie van de
beschikbaarheid van vrijwillige ouders in de school. Het is namelijk moeilijk om van de ouders van de
autonome kleuterscholen trouwheid te vragen over een beperkte periode van 3 jaar.
De bestaande schoolcomités zijn een kostbare steun voor de directie en het team (hulp in organisatie van
de para schoolse werkplaatsen, van de school feesten, steun aan de klasprojecten,…).
Ik bedank hartelijk de ouders die er deel van uitmaken ».

De Raad neemt kennis.

 

 

Mondelinge vraag van Dhr Jos BERTRAND mbt project SAULE en inpact op beleid van de
gemeente

Op  maandagavond 2 september,, kreeg ik met 69 anderen een uitnodiging  voor een  zogenaamde
cocreatie week over de toekomst van het Kwartelveld en de ontwikkeling van de wijk, die plaats zou
vinden van vrijdag 6 september tot vrijdag.13 september.
Het gaat hier om een zeer belangrijke aangelegenheid voor onze gemeente en voor de inwoners van de
ganse wijk.
Onze voorzitter van de gemeenteraad heeft terecht gereageerd dat deze laattijdige uitnodiging de
participatie geenzins ten goede komt. Ik wil onze voorzitter danken voor haar reactie.
Ik heb een gelijkaardige mail aan de organisatoren gestuurd, waarin ik eveneens de laattijdige uitnodiging
betreur, maar ook vraag wie (personen en initiatieven) er is uitgenodigd. Ik vroeg ook of het mogelijk was
om schriftelijke bijdragen in te dienen en of er  een vragenlijst voor betrokken burgers en initiatieven
bestaat.
Ik vroeg ook om de verslagen, de werk- en discussieteksten, ivm de studie te mogen ontvangen. Tot op
heden kreeg ik geen antwoord.
Op welke wijze wordt de project door het college opgevolgd? Kan de bevoegde schepen ons verslag
uitbrengen van de actieweek?
Mag ik de voorzitter vragen om in overleg met de fracties, een commissievergadering te organiseren met
de verantwoordelijken van SAULE, en de betrokken initiatieven om een stand van zaken op te maken. Het
gaat hiet over een aangelegenheid van ruimtelijke ordening, sociale cohesie, bevordering van een gezonde
leefomgeving, huisvesting, integratie van nieuwe inwoners en participatie. Dit zijn materies die onze
gemeenteraad aanbelangen en waarover wij op aangewezen momenten beslissingen zullen moeten nemen.
 
Antwoord van Marie-Noëlle STASSART:
„Ik bedank u voor uw interpellatie.
Het SAULE project (Symbiose Stadslandbouw Huisvesting Ecosysteem) is project van co-creatie
gefinancierd door Innoviris (Aanmoedigingsinstituut van wetenschappelijk onderzoek en innovatie van de
Regio van Brussel-Hoofdstad); het verenigt burgers, professionelen van de stadslandbouw, onderzoekers,
specialisten van sociale informatie en urbanisten.
Het doel is samen na te denken over de mogelijke band tussen de landbouw projecten en de nieuwe
huisvestingen in de stad; het gaat wel om een onderzoek.
Het project centreert zich op de Hoeve du Chant des Cailles en de wijk van de Aartshertogen - Logis-
Floréal.
Het proces is aan de gang; het is in maart 2017 begonnen en in maart 2020 afgelopen.
Na 2,5 jaar werk, heeft het onderzoek zijn laatste co-creatiefase begonnen met de organisatie van een
toekomstgerichte en participatieve arbeidsweek van 6 tot 13 september laatstleden.
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Het is een regionaal initiatief en de Gemeente verzekert noch de opvolging, noch de coördinatie ervan; als
de uitnodiging voor deze arbeidsweek laat werd verzonden, is het alleen de  verantwoordelijkheid van
SAULE.
Als schepen van de ruimtelijke ordening, heb ik mijn agenda aangepast om aan beide hoorzittingen van 11
en 13 september deel te nemen waar ik naar de verschillende presentaties van de onderzoekers heb kunnen
luisteren.
Het spreekt vanzelf dat op een gegeven moment, het College SAULE zal verzoeken om aan het geheel van
de Gemeenteraad de conclusies van zijn studie mee te delen en ik er voor zal zorgen dat het voldoende van
tevoren zal voorzien en aangekondigd worden zodat een maximum adviseurs aanwezig zijn ».
Jos BERTRAND maakt zich ongerust dat er zo weinig contacten met de initiatiefnemers van het project
zijn, aangezien het een rechtstreekse band met het BBP Aartshertogen presenteert. Hij geeft van zijn kant
aan geen enkel antwoord op zijn vragen ontvangen hebben.

De Raad neemt kennis.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Actualiteitsvraag van Martin Casier

Martin CASIER heeft kennis genomen van de recente communicatie van het College betreffende de Keym
plaats. Hij vraagt welke timing voorzien is, welke procedures worden door de gemeente overwogen en hoe
denkt het College de gemeenteraad informeren en/of impliceren.
Laurent VAN STEENSEL, over hetzelfde onderwerp, vraagt welke basis voor dit nieuwe project is
voorzien.
Marie-Noëlle STASSART zegt dat in januari laatstleden het College heeft besloten om het project om te
schakelen op basis van het geleide overleg. Het gaat hier over 6 basiselementen:

1. De handhaving van de huidige situatie van de Waterwild en de Begonia's lanen
2. De handhaving van de huidige straten en de parkeerhulpmiddelen
3. De renovaties van de betegelde zones.
4. De afschaffing van een deel van de heuveltjes
5. De handhaving van de huidige aanplantingen en de eventuele aanplanting van enkele nieuwe

bomen
6. De vernieuwing van een deel van het stadsmeubilair

Het is dus het uitgangspunt. Er werd contact opgenomen met de Regio om te weten of deze aanpassingen
vrijgesteld konden worden van vergunning en het antwoord is negatief. Het eind termijn schommelt tussen
3 en 5 jaar. Er zal geen participatie zijn want het project zal starten op basis van de voorafgaande
discussies en van de omschakeling. Raadplegingen werden ondernomen met de handelaars.

De Raad neemt kennis.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Actualiteitsvraag van Philippe Desprez
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Philippe DESPREZ wijst erop dat de verdeling van de laatste gemeentekrant « 1170 » laat was in bepaalde
wijken en dat in anderen zij niet heeft plaatsgevonden. Welke controle is ingesteld opdat de burgers de
gemeente informatie tijdig ontvangen?
Olivier DELEUZE deelt mede dat hij zich zal laten informeren en het antwoord zal verzenden.

De Raad neemt kennis.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Actualiteitsvraag van Sandra Ferretti

Sandra FERRETTI vraagt of het College gunstig zal antwoorden op het schrijven van de producent van het
gezelschapsspel « JEWAB » dat aan alle Raadsleden werd gericht.
Olivier DELEUZE antwoordt negatief.

De Raad neemt kennis.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 
Opheffing van de zitting om 22:45

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Voorzitster,

Cécile Van Hecke
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